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SPIS TREŚCI: 
 

Lp. Tytuł Numer 

strony 

1. Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany 6 i 43 

2. Interpelacje Radnych 13 

3. Odpowiedzi na interpelacje Radnych 16 i 20 

4. Rezolucja w sprawie wsparcia Gminy Miejskiej Kraków w związku z 

agresją Rosji na Ukrainę 
17 i 47 

5. Rezolucja w sprawie nazwy Hetmana Piotra Konaszewicza 

Sahajdacznego ulicy w Krakowie 
18 i 46 

6. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2022 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach 600, 750, 900 i 921 – zadania dzielnic/ 
18 i 47 

7. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2022 /dot. zwiększenia 

planu dochodów w działach 600, 710, 758, 801, 855 i 900 oraz zmian 

planu wydatków w działach 600, 700, 710, 750, 801, 853, 855, 900, 921 

i 926/ 

20 

8. Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki Uzależnień 

w Krakowie ul. Rozrywka 1 osoby przyjętej celem wytrzeźwienia 
21 i 47 

9. Zmieniająca uchwałę nr XXXIII/228/91 w sprawie utworzenia 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie 
21 i 47 

10. Zmieniająca uchwałę nr XC/1348/13 w sprawie przekształcenia 

Specjalistycznej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej PARKOWA 

w Krakowie, ul. Parkowa 12 

21 i 47 

11. Określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających 

według algorytmu w 2022 roku na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

w Gminie Miejskiej Kraków 

22 i 48 

12. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2022 
22 i 48 

13. Nazwa skweru 23 i 48 

14. Nazwa ulicy 23 i 48 

15. Udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków  

z przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miejskiej Kraków, niestanowiących jej 

wyłącznej własności 

24 i 48 

16. Zmieniająca uchwałę nr XXI/353/15 w sprawie ustanowienia Nagrody 

Literackiej Miasta Krakowa pod nazwą Nagroda im. Józefa Konrada 

Korzeniowskiego 

25 i 49 

17. Zatwierdzenie zarządzenia nr 523/2022 Prezydenta Miasta Krakowa  

z dnia 3 marca 2022 r. w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowego, bezpłatnego abonamentu postojowego dla 

obywateli Ukrainy uprawniającego do postoju  

w Obszarze Płatnego Parkowania w Krakowie 

 

25 i 49 
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18. Zatwierdzenie zarządzenia nr 550/2022 Prezydenta Miasta Krakowa  

z dnia 4 marca 2022 r. w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowej stawki zerowej opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów oraz kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdów obywateli Ukrainy 

przybyłych do Rzeczpospolitej Polskiej od dnia 24 lutego 2022 r. 

28 i 49 

19. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 6 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Sodowej  

Nr 48 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

28 i 49 

20. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 10 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Stefana 

Grota-Roweckiego Nr 35 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

29 i 49 

21. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 41 usytuowanego w budynku na os. Centrum B 1  

w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 51 % bonifikaty 

29 i 50 

22. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego niezabudowanych nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Kraków, położonych  

w Krakowie przy ul. Do Sanktuarium Bożego Miłosierdzia 

29 i 50 

23. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Brzozowej 

Nr 14 wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem  

w nieruchomości wspólnej 

30 i 50 

24. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 198/10000 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Gołaśka 8 w Krakowie 

30 i 50 

25. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/12 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, będącej długiem spadkowym, 

udzielonej od ceny sprzedaży udziału 4228/335250 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym na os. Albertyńskim 20 w Krakowie 

30 i 50 

26. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu o przeznaczeniu innym niż mieszkalne 

oznaczonego Nr 55A położonego w budynku wielomieszkaniowym  

w os. Stalowym Nr 5 w Krakowie stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz  

w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XLI/1070/20 z dnia  

10 czerwca 2020 r. 

30 i 51 

27. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 5/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

5611/375857 części nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Strzelców 11 w Krakowie, 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni 

 

 

31 i 51 
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28. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 23 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Jakuba Nr 3 

wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w nieruchomości 

wspólnej 

31 i 51 

29. Wyrażenie zgody na udzielenie od 2022 roku bonifikaty w wysokości 

90 % dla Centrum Administracyjnego nr 2, od opłaty rocznej ustalonej, 

jako 0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu 

ustanowionego na nieruchomościach lokalowych nr 1, 2 i 3 w budynku 

przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie wraz ze związanymi z nimi udziałami 

w działce nr 370/1 obręb 22 jednostka ewidencyjna Śródmieście, 

stanowiących własność Gminy Miejskiej Kraków 

31 i 51 

30. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 4 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. 

Urzędniczej Nr 45 wraz z pomieszczeniem przynależnym  

i udziałem w nieruchomości wspólnej 

32 i 52 

31. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 16 usytuowanego w budynku przy ul. Jaremy 14A  

w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 71 % bonifikaty 

32 i 52 

32. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 13A stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy  

ul. Starowiślnej Nr 85 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

32 i 52 

33. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 25 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. 

Stefana Batorego Nr 5 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

33 i 52 

34. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 12 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul.  

Św. Benedykta Nr 11 wraz z pomieszczeniem przynależnym  

i udziałem w nieruchomości wspólnej 

33 i 53 

35. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 387/20051 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Francesco Nullo 18 w Krakowie 

33 

36. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 2 wraz z pomieszczeniem przynależnym 

usytuowanego w budynku przy ul. Kamionka 8 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 73 % bonifikaty 

34 

37. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty 

zwaloryzowanej bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

3862/381644 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym na os. Jagiellońskim 28 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawców 

 

 

 

34 
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38. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 5149/1793432 części nieruchomości gruntowej związanego  

z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Na Kozłówce 2  

w Krakowie 

35 

39. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 694/24726 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Sądowej 5 w Krakowie 

35 

40. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 4834/1577243 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Prof. T. Seweryna 6 w Krakowie 

36 

41. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 6912/357232 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Łepkowskiego 10 w Krakowie 

36 

42. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, stanowiącej dług spadkowy, 

udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5139/1384525 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 8 w Krakowie 

37 

43. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, stanowiącej dług spadkowy, 

udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5139/1384525 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Okólnej 8 w Krakowie 

37 

44. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 752/36702 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Myśliwskiej 72 w Krakowie, stanowiącym 

poprzednio własność wnioskodawców 

38 

45. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku nr 2 położonym przy ul. Kantora  

w Krakowie 

38 

46. Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Kampus UJ – Zalesie 
39 i 53 

47. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa  

w zakresie przystąpienia do sporządzenia programu polityki zdrowotnej 

w zakresie wczesnego wykrywania zaburzeń słuchu wśród uczniów 

szkół podstawowych na terenie Krakowa 

40 i 53 

48. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

mających na celu rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Rejon 

ulicy Aleksandra Lubomirskiego 

 

 

 

41 i 53 
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49. Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa 

mających na celu rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Rejon al. 

Powstania Warszawskiego i ul. płk. Francesco Nullo 

42 i 53 

50. Zmieniająca uchwałę nr LXXV/1836/17 Rady Miasta Krakowa z dnia 

14 czerwca 2017 r. w sprawie zasad i trybu nadawania Honorowego 

Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa 

42 i 54 

51. Zmieniająca uchwałę Nr LXXV/2083/21 Rady Miasta Krakowa z dnia 

15 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 
45 i 54 

52. Określenie zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Miejską Kraków 

na rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa 

46 i 60 

53. Oświadczenia, komunikaty 60 

54. Zamknięcie sesji 60 

 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę Państwa Radnych, którzy są w budynku, o zajmowanie miejsc, Państwa 

Radnych, którzy są zdalnie, zaraz będziemy sprawdzać listę obecności. Szanowni Państwo 

przystępujemy do sprawdzania listy obecności, bardzo proszę o wciskanie przycisku obecny. 

Mamy 23 obecnych Radnych, połowy Radnych jeszcze brakuje, bardzo proszę o wciskanie 

przycisku obecny. Bardzo proszę o wyświetlenie listy. Pani Iwona Chamielec obecna. 

 

Przepraszam, Fijałkowska obecna, ale nie mogłam nacisnąć przycisku. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo Państwa proszę o zajmowanie miejsc. Pani Grażyna Fijałkowska obecna, Pan Józef 

Jałocha nieobecny, Pan Wojciech Krzysztonek nieobecny, Pan Łukasz Sęk obecny, Pan Łukasz 

Wantuch nieobecny, Pani Iwona Chamielec obecna.  

 

Panie Przewodniczący jestem obecny, Wojciech Krzysztonek. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Pan Wojciech Krzysztonek obecny, jeszcze Pan Józef Jałocha, Pani Małgorzata Kot obecna, 

Pan Jan Stanisław Pietras obecny, Pan Łukasz Wantuch nieobecny. Pani Grażyna Fijałkowska 

zgłaszała się, z tego, co słyszałem, obecna. Tutaj Pani Małgorzata Kot obecna, Pan Łukasz 

Wantuch nieobecny. Szanowni Państwo stwierdzam kworum uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. Informuję, iż Sesja Rady Miasta Krakowa transmitowana jest on-line, 

a jej przebieg jest rejestrowany. Pliki wideo z Sesji Rady Miasta Krakowa są publikowane w 

Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Krakowa. Otwieram LXXX zwyczajną Sesję Rady 

Miasta Krakowa. Serdecznie witam Panie i Panów Radnych. Stwierdzam kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Bardzo serdecznie witam Prezydenta Miasta 

Krakowa oraz Zastępców Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik i Sekretarza Miasta. W imieniu 

Radnych i własnym witam wszystkich przybyłych na obrady dzisiejszej Sesji. W obradach 

Rady Miasta Krakowa udział biorą uczniowie XXIV Liceum Ogólnokształcącego. Młodzież 

bierze udział w projekcie Uczeń – Obywatel, który jest koordynowany przez Centrum 

Młodzieży im. dr Henryka Jordana w Krakowie, witam serdecznie. Szanowni Państwo 

informuję Państwa Radnych, że protokół z LXXIX Sesji z dnia 2 marca jest do wglądu w 

Kancelarii Rady, pokój 202. Informuję Państwa Radnych, że protokół z LXXVIII Sesji z dnia 
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16 lutego został podpisany. Zgodnie z paragrafem 25 ust. 5 Statutu Miasta Krakowa Radny 

może zgłosić Przewodniczącemu pisemne sprostowanie protokołu i stenogramu Sesji. Pan 

Radny Łukasz Wantuch jest obecny. Szanowni Państwo Radne i Radni Miasta Krakowa. 

Informuję, iż 19 marca w dzień św. Józefa w Bazylice Mariackiej o godzinie 18.30 zostanie 

odprawiona uroczysta msza święta w intencji mieszkańców Stołecznego Królewskiego Miasta 

Krakowa, miasta partnerskiego Lwowa, miasta bliźniaczego Kijowa oraz Narodu 

Ukraińskiego. Święty Józef jest głównym patronem Krakowa, zdecydowali o tym rajcownie 

miejscy ponad 300 lat temu. Na tę mszę zapraszamy wszystkich mieszkańców naszego miasta. 

Informacja o uroczystości została Państwu doręczona do skrzynek. Od ostatniej informacji na 

LXXIX Sesji Rady Miasta Krakowa z dnia 2 marca 2022 roku nie wpłynęła żadna skarga. 

Informuję Państwa Radnych, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym do 

porządku obrad został włączony projekt uchwał Prezydenta Miasta Krakowa, według druków: 

1. Druk 2583, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2022. 

2. Druk 2584,  udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków z 

przeznaczeniem na realizowanie w 2022 roku prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących 

się w gminnej ewidencji zabytków położonych na obszarze Gminy Miejskiej Kraków 

niestanowiących jej wyłącznej własności. 

3. Druk 2585, zmieniający uchwałę nr XXI/353/15 w sprawie ustanowienia Nagrody 

Literackiej Miasta Krakowa pod nazwą Nagroda imienia Józefa Konrada 

Korzeniowskiego 

4. Druk 2586, określenie rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2022 roku 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w Gminie Miejskiej Kraków. 

5. Druk 2587, zatwierdzenie Zarządzenia numer 523/2022 Prezydenta Miasta Krakowa z 

dnia 3 marca 2022 roku w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowego bezpłatnego abonamentu postojowego dla obywateli 

Ukrainy uprawniającego do postoju w obszarze płatnego parkowania w Krakowie. 

6. Druk 2588, zatwierdzenie Zarządzenia numer 550/2022 Prezydenta Miasta Krakowa z 

dnia 4 marca 2022 roku w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowej stawki zerowej opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów 

oraz kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdów obywateli 

Ukrainy przybyłych do Rzeczypospolitej Polskiej o dnia 24 lutego 2022 roku. 

Na podstawie paragrafu 34 ust. 3 Statutu pisemny wniosek, co najmniej 1/10 ustawowego 

składu Radny, 5 Radnych, lub Prezydenta, zawierający uzasadnienie, złożony najpóźniej do 

końca dyskusji Rada może zdecydować o rozpatrzeniu wyżej wymienionych projektów uchwał 

w trybie dwóch czytań. Szanowni Państwo czy Prezydent, komisja lub grupa 5 Radnych 

chciałby zgłosić propozycje zmian w porządku obrad w trybie przewidzianym przez Statut 

Miasta Krakowa? Bardzo proszę Pan Sekretarz. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Panie i Panowie Radni! 

W trybie paragrafu 19 ust. 1 Statutu Miasta Krakowa proszę o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały według druku numer 2571, jest to projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Rydla. I to jest 

jeden wniosek, uzasadnienie przedstawię w kontekście drugiego wniosku, bo one są tożsame, 

zatem też składam wniosek w trybie paragrafu 19 ust. 1 Statutu Miasta Krakowa o zdjęcie 

również z porządku obrad projektu uchwały według druku 2572, jest to projekt w sprawie 
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przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Bobrzyńskiego. Szanowni Państwo prośba wynika z faktu, że został zmieniony harmonogram 

prac planistycznych prowadzonych w Wydziale Planowania Przestrzennego, w tej chwili w 

Wydziale Planowania są procedowane 60 projektów miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego i żeby tutaj zapewnić pewną spójność ten projekt po prostu będzie na kolejnej 

sesji bądź też następnej, procedowany. Proszę o zdjęcie obu projektów. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan Krzysztof Sułowski. 

 

Radny – p. K. Sułowski 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W imieniu grupy Radnych składam wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej 

Sesji projektu rezolucji skierowanej do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie nadania nazwy 

Hetmana Piotra Konaszewicza Sahajdacznego ulicy w Krakowie. Takie krótkie uzasadnienie, 

około dwa tygodnie temu został zatopiony największy okręt wojenny ukraiński, zresztą sami 

Ukraińcy zatopili w Mikołowie żeby nie wpadł, z obawy o to, że wpadnie w ręce rosyjskie, 

właśnie noszący tą nazwę Hetman Sahajdaczny, a Hetman Piotr Konaszewicz Sahajdaczny był 

najbardziej propolsko nastawionym hetmanem Kozaków Zaporowskich, z początkiem XVII 

wojska Kozaków Zaporowskich pod jego dowództwem wspierały Rzeczypospolitą w wojnach 

z Rosją, z Turcją i ze Szwecją, między innymi brały udział w 1618 roku w słynnej wyprawie 

na Moskwę i jest to taka postać symboliczna dla dobrych relacji polsko -  ukraińskich i teraz 

jest taki właśnie dobry moment też, żeby okazać pewien gest solidarności zarówno z Ukrainą 

walczącą o wolność, o zachowanie swojej niepodległości jak i z licznymi uchodźcami 

przybywającymi do naszego miasta i chodzi o wszczęcie procedury nadania nazwy ulicy 

Hetmana Sahajdacznego, ale nowej  ulicy, bądź dotychczas nienazwanej. Tak jak mówię jest 

to projekt rezolucji grupy Radnych, około, 17 Radnych praktycznie ze wszystkich klubów się 

pod tym projektem i pod tym wnioskiem podpisało. Tak, że prosiłbym o wprowadzenie tego 

druku do porządku obrad dzisiejszej Sesji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy komisje mają jakieś wprowadzenia? Komisja, bardzo proszę Pan Radny, 

Przewodniczący, Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! 

W imieniu Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska chciałbym złożyć trzy 

wnioski. Pierwszy o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu dla obszaru Wita Stwosza, druk 2546, a to dlatego, że tam jest cała masa negatywnych 

uzgodnień konserwatorskich, zmienił się konserwator zabytków i próbujemy zorganizować 

spotkanie Radnych z komisji z nowym konserwatorem zabytków. Potrzebujemy na to czasu, 

zakładamy, że w ciągu dwóch tygodni się uda. Jednocześnie sprawdziliśmy poprzez Wydział 

Planowania, nie ma tam ryzyka wejścia pozwoleń na budowę w życie i to jest pierwszy 

wniosek. Proszę Państwa Radnych o zdjęcie planu Wita Stwosza. Drugi to o wprowadzenie 

uchwał kierunkowych do Prezydenta mających na celu uruchomienie procedury przygotowania 

do sporządzenia miejscowych planów obszaru rejonu ulicy Lubomirskiego i rejonu Powstania 

Warszawskiego i pułkownika Francesco Nullo, druk 2599 i 2600. To są uchwały na podstawie 

wniosków rady dzielnicy o przystąpienie do opracowania planów miejscowych, w tych 

miejscach planów miejscowych nie ma. 2599, uchwała kierunkowa w sprawie rozpoczęcia prac 
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nad przystąpieniem do planu miejscowego rejon ulicy Aleksandra  Lubomirskiego i 2600 

rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia miejscowego planu rejon Al. Powstania 

Warszawskiego i ulicy pułkownika Francesco Nullo na Grzegórzkach. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

To są o wprowadzenie. Bardzo proszę Pan Przewodniczący Kazimierz Chrzanowski. 

 

Radny – p. K. Chrzanowski 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W  imieniu grupy Radnych proponuję zdjąć i proszę o zdjęcie z porządku obrad 

dotychczasowego punktu numer 42, który zawiera projekt uchwały według druku 2556, chodzi 

o to, że gotowość do tego projektu wyraziła dzielnica I, gotowość złożenia opinii w tej sprawie, 

żeby umożliwić tą szansę ten projekt rozpatrywalibyśmy na kolejnych posiedzeniach. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Mamy podpisy tutaj? Mówimy o zdjęciu, dobrze. Kolejny wniosek bardzo proszę, tutaj 

widziałem Pan Radny Łukasz Maślona. 

 

Radny – p. Ł. Maślona 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W imieniu grupy Radnych zgodnie z paragrafem 19 ust. 1 Statutu Miasta Krakowa proszę o 

wprowadzenie do porządku obrad rezolucji według druku 2605-R, rezolucji w sprawie wsparcia 

Gminy Miejskiej Kraków w związku z agresją Rosji na Ukrainę i tu są wymagane zebrane 

podpisy. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czy mamy jeszcze jakieś? Bardzo proszę Pan Edward Porębski. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Wysoka Rado! 

Ja bardzo proszę zgodnie z paragrafem 32 Statutu Miasta Krakowa grupa Radnych prosi o 

wprowadzenie i rozpatrzenie, jako sprawy nagłej projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

numer 1836/17 Rady Miasta Krakowa z dnia 14 czerwca 2017 roku w sprawie zasad i trybu 

nadawania Honorowego Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa. Projekt 

Komisji Edukacji 2603. Stosowna ilość podpisów, dlaczego w sprawie nagłej, ponieważ jak 

zapewne Państwo Radni wiedzą do 30 marca należy zgłosić osoby do Honorowego 

Obywatelstwa Miasta Krakowa, dlatego bardzo proszę o poparcie tego projektu uchwały. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia do porządku obrad dzisiejszej Sesji? Nie 

widzę. Wobec tego będziemy procedować, ustalać porządek obrad. Szanowni Państwo wniosek 

o zdjęcie druku 2571. Kto z Państwa, w sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Rydla. Kto z Państwa  z głosem za, z głosem 

przeciw? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie. 

 Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z Państwa jeszcze 

głosuje? Czy Pan Kazimierz, już, dobrze, zamykam wobec tego głosowanie, poproszę o wynik. 
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 Pan Radny Łukasz Wantuch jest, czyli mamy 41 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało 

się. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek według druku 2572 i jest to wniosek dotyczący zdjęcia, w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Bobrzyńskiego. Kto z Państwa z głosem za, z głosem przeciw? Nie widzę, wobec tego 

otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z Państwa jeszcze 

głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 Pan Radny Łukasz Wantuch za, czyli mamy 39 głosów za, 0 przeciw, 0 Radnych się 

wstrzymało. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek według druku 2604-R, jest to rezolucja w sprawie nadania nazwy 

Hetmana Piotra Konaszewicza Sahajdacznego ulicy w Krakowie. Głos za, głos przeciw temu 

wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z Państwa jeszcze 

głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 Radnych za, 1 Radny przeciw, 1 osoba się wstrzymała, wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek o zdjęcie druku 2546, jest to miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Wita Stwosza. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, 

wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z Państwa jeszcze 

głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 Radnych za, 0 osób się wstrzymało, 0 przeciw. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek o wprowadzenie druku 2599, jest to w sprawie ustalenia kierunków 

działania dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na celu rozpoczęcie prac nad 

przystąpieniem do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

rejon ulicy Aleksandra Lubomirskiego. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, 

wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

  

 39 osób za, 0 przeciw, 0 się wstrzymało. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny druk o wprowadzenie, druk 2600, jest to uchwała w sprawie ustalenia 

kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na celu rozpoczęcie prac nad 

przystąpieniem do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

rejon Al. Powstania Warszawskiego i ulica Pułkownika Francesco Nullo. Głos za, głos przeciw 

temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie.  
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 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek, tutaj czy mamy podpisy? Mamy. Wniosek o zdjęcie druku według 

projektu 2556, jest to druk w sprawie nadania nazwy skweru, skwer imienia Jerzego Jarockiego. 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 Radnych za, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek o wprowadzenie rezolucji według druku 2605-R, jest to rezolucja w 

sprawie wsparcia Gminy Miejskiej Kraków w  związku z agresją Rosji na Ukrainę. Głos za, 

głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pan Radny Wantuch jest za czyli 34 Radnych za, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała i 1 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny wniosek o wprowadzenie druku 2603, jest to wniosek zmieniający uchwałę 

numer LXXV/1836/17 Rady Miasta Krakowa z dnia 14 czerwca 2017 roku w sprawie zasad i 

trybu nadawania Honorowego Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa. 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 38 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Wniosek został przyjęty. Szanowni 

Państwo, na dzisiejszej Sesji Rady Miasta Krakowa jest z nami Przewodniczący Rady Miasta 

Lwowa, Pan Markiyan Lopachak, za pośrednictwem aplikacji witamy Pana Przewodniczącego, 

witamy serdecznie, bardzo prosimy, tłumaczyć będzie Pan Andrei Oliniuk, Związek Ukraińców 

w Polsce, Przewodniczący Koła w Krakowie. Szanowni Państwo od trzech tygodni jesteśmy 

świadkami napaści Federacji Rosyjskiej na wolną i niepodległą Ukrainę. Jako Radni Miasta 

Krakowa w rezolucji jednogłośnie i ponad podziałami politycznymi potępiliśmy ten akt agresji 

przeciwko demokratycznemu porządkowi w Europie oraz wyraziliśmy solidarność z Narodem 

Ukraińskim. Podjęliśmy także decyzję o zakończeniu współpracy z rosyjskimi miastami Sankt 

Petersburg i Moskwą. Miasto Kraków oraz jego mieszkańcy z wielkim zaangażowaniem 

włączyli się w akcję pomocową dla naszych sąsiadów, przyjaciół ukraińskich. Nasze domy i 

serca są otwarte. Szanowni Państwo dzisiaj z nami jest Pan Przewodniczący Rady Miasta 

Lwowa, Panie Przewodniczący, Drodzy Lwowianie, widzimy jak ofiarnie obywatele Ukrainy 

walczą broniąc każdego skrawka swojej ojczyzny. Jesteśmy pełni podziwu dla waszego 

bohaterstwa i hartu ducha. składamy wam przyjaciele ukraińscy wyrazy najgłębszego i 

szczerego wsparcia. Panie Przewodniczący bardzo proszę o zabranie głosu.  
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Pan Markiyan Lopachak 

Dziękuję bardzo. Drodzy przyjaciele, będę mówił po polsku, dlatego przepraszam za błędy. 

Wielce Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Radni Stołecznego Królewskiego Miasta 

Krakowa! Minęło dwa miesiące od naszych ostatnich spotkań, przyjmowaliśmy delegację we 

Lwowie, również byliśmy z roboczą wizytą w Krakowie. Wymienialiśmy się doświadczeniem, 

zaplanowaliśmy dalszą współpracę i wspólny rozwój naszych miast. Dla nas wszystkich, 

których znaliście we Lwowie zarówno Radni jak i pracownicy Lwowskiej Rady Miejskiej są 

na wojnie. Jedni w Zbrojnych Siłach Ukrainy, inni zajmują się zaopatrzeniem wojska i 

zabezpieczeniem skoordynowanej pomocy humanitarnej. Wszyscy pracują nad zachowaniem 

ukraińskiej solidarności i pokoju w całej Europie. Dzisiaj jest 21 dzień wojny na pełną skalę, 

bardzo brutalnej, krwawej, cynicznej wojny, to jest dwudziesty pierwszy dzień zbrodni 

przeciwko ludności, dzielnice mieszkalne, sierocińce, przedszkola, szkoły, szpitale, porodówki. 

Wojskowi na środku drogi ostrzeliwują samochody cywilne podczas ewakuacji, kobiety. Po 

naszym kraju przeprowadzono 259 ataków rakietowych, wystrzelano 395 rakiet, w tym nie 

liczyć ostrzałów artylerii i zrzuconych bomb. W efekcie zniszczono już prawie 3 tys. budynków 

mieszkalnych i 3500 obiektów strategicznej infrastruktury. Miliony Ukraińców straciły swoje 

domy, miliony zostały zmuszone do wyjazdu za granicę. Zginęło już 103 dzieci, a jeszcze 

więcej zostało rannych. Ilość ofiar wśród cywilów wzrosła do dziesiątek tysięcy. Cały ten 

horror również dzisiaj, ponieważ nasze niebo wciąż jest otwarte, brakuje nam broni, która 

mogłaby zestrzeliwać wszystkie pociski i rakiety wroga. Kilka dni temu ostrzelano 

Międzynarodowe Centrum Utrzymania Pokoju i Bezpieczeństwa w obwodzie lwowskim, 

zginęło 35 ukraińskich żołnierzy, a 134 zostało rannych. Stamtąd do Lwowa 40 km, a do 

granicy z Polską, także do granic Unii Europejskiej, do NATO dokładnie dwa razy mniej. Te 

bombardowania, spodziewaliśmy się, że zachód zamknie niebo nad Ukrainą, aby ochronić nas 

i siebie przed dziesiątkami tysięcy ofiar śmiertelnych, niewinnych ludzi, lecz niebo nadal jest 

niezamknięte ze strony NATO. My mimo wszystko stoimy, zatrzymaliśmy agresora na 

wszystkich kierunkach, już przechodzimy do kontrofensywy, to dlatego, Ukraińcy są dziś 

bardziej zjednoczeni niż kiedykolwiek, a także dlatego, że wasze nieustanne wsparcie i pomoc 

daje nam niezwykłą siłę. Teraz chcę złożyć serdeczne podziękowanie w imieniu Radnych z 

Rady Miasta Lwowa, w imieniu wszystkich obywateli Lwowa i wszystkich Ukraińców, 

dziękujemy za pomoc, nie tylko słowem, ale także i czynem. Dziękujemy, że przyjmujecie 

nasze rodziny, robicie wszystko, co możliwe, aby Ukraina pozostała niepodległa i suwerenna. 

Wiem, że dziś Rada Miasta Krakowa będzie głosować za nadaniem nazwy Wolnej Ukrainy, 

która znajduje się w pobliżu Konsulatu Generalnego Ukrainy w Krakowie. Jestem bardzo 

wdzięczny każdemu z was, który poprze tę decyzję. Mówię, że przyjaciół poznaje się w biedzie, 

my ich poznali na wojnie. Razem z wami na pewno zwyciężymy, niech żyje Polska, Sława 

Ukrainie.  

 

/Oklaski/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję Panie Przewodniczący, jesteśmy z wami, trzymajcie się. Szanowni Państwo ja 

pozwolę sobie jeszcze odczytać, na jednej z poprzednich sesji mówiliśmy o zaangażowaniu 

mieszkańców miasta Krakowa, pozwolę sobie teraz odczytać tekst do mieszkańców 

Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa, są to podziękowania za pomoc udzieloną 

Ukraińcom, którzy szukają schronienia przed wojną w naszym kraju. 

Szanowni Państwo! Drodzy Krakowianie! Tyle wiemy o sobie ile nas sprawdzono, pisała 

Honorowa Obywatelka Miasta Krakowa Wisława Szymborska. Przyszedł i dla nas czas próby, 

wojna dotknęła sąsiadów Ukraińców, którzy pomocy szukają między innymi w naszym 



LXXX SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

16 marca 2022 r. 
 

13 
 

mieście, na co ofiarnie i hojnie odpowiedzieli Krakowianie. Jako Rada Stołecznego 

Królewskiego Miasta Krakowa pragniemy serdecznie podziękować każdej mieszkance oraz 

każdemu mieszkańcowi Krakowa  za to, że w czasie niezwykle trudnym podjęliście Państwo  z 

otwartym sercem i słowiańską gościnnością przybywających do naszego miasta uchodźców 

wojennych z Ukrainy. Nasi sąsiedzi Ukraińcy znaleźli nie tylko kąt i strawę w waszych domach, 

znaleźli też pocieszenie, zrozumienie i przyjacielską pomoc. W swym ukochanym kraju 

pozostawili nierzadko najbliższych, domy, ulubione miejsca, aby dotrzeć do Polski  

pokonywali drogę pełną łez, tęsknoty i niepewności jutra. Stwarzając im namiastkę domu 

pokazaliście Państwo, że Kraków to otwarte i pełne dobroci miasto. W trakcie zbiórki darów 

tłumy Krakowian przybywały, by, choć w najmniejszym stopniu móc wesprzeć sąsiadów. 

Państwa hojność jest godna najwyższego podziwu, dzięki niej wielu rodzinom dotkniętych 

wojenną tułaczką będzie łatwiej wrócić do normalnego życia i poczuć tak potrzebne w tych 

dramatycznych chwilach wsparcie. Za pomoc, hojność, okazane serce i wytrwałość proszę 

przyjąć wyrazy najgłębszej wdzięczności. Wszyscy mamy nadzieję, że działania wojenne 

zakończą się jak najszybciej, do tego czasu jednak pomoc będzie nieprzerwanie potrzebna. 

Krakowianie jednak już nie raz udowodnili, że w życiu kierują się empatią i altruizmem. 

Chcemy dziś powtórzyć za naszymi braćmi Ukraińcami słowo, które niejednokrotnie słychać 

na dworcach, w punktach informacyjnych i w wielu krakowskich domach, dyakuyu, dziękuję. 

 

/Oklaski/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo na dzisiejszej Sesji nastąpi teraz wręczenie Medali 30-lecia Odrodzonego 

Samorządu Krakowa dla niżej wymienionych osób.  

Dla Pana Jakuba Koska. 

Dla Pana Marka Lorenca. 

Pana  Grzegorz Stawowego. 

Pani Marii Madej oraz Pana Bogusława Wróbla. Bardzo poproszę również Prezydium Rady 

Miasta. /Oklaski/. 

Szanowni Państwo przechodzimy teraz do interpelacji. Bardzo poproszę o zgłoszenia drogą 

elektroniczną. 

 

Interpelacje Radnych. 
Bardzo proszę Pani Radna Małgorzata Jantos. Bardzo bym prosił o spokój na sali.  

 

Radna – p. M. Jantos 

Szanowny Panie Przewodniczący. Myślę, że Pan Prezydent gdzieś to słucha. Chciałabym 

powiedzieć o trzech rzeczach chyba dość istotnych. Mianowicie Szanowni Państwo donoszą 

mi mieszkańcy w Krakowie, z Krakowa, którzy przyjęli Ukraińców, że w nagrodę za swoje 

dobre serce dostają podwyższone opłaty za śmieci. 

 

 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przepraszam Pani Radna, bardzo bym prosił, bo jest straszny szum, ja ledwo, co słyszę Panią 

Radną. 

 

Radna – p. M. Jantos 
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Szanowni Państwo ja bym bardzo prosiła też o ciszę, jeśli można. Mianowicie jeszcze raz. 

Szanowni Państwo dzwonią do mnie mieszkańcy, którzy przyjęli pod swoje dachy ukraińskich 

uchodźców i obawiają się tego, dzisiaj słyszałam odpowiedź, któregoś z urzędników, że po 

prostu tego się nie da uniknąć, mianowicie w zamian za swoje dobre serce będą musieli płacić 

zdecydowanie więcej za śmieci. Z jednej strony wydaje się to jak najbardziej logiczne, ale wiele 

miast w Polsce odstąpiło od tego typu naliczania dodatkowych opłat. Apeluję do Pana 

Prezydenta, aby zadzwonił do tych miast i zapytał się jak to jest możliwe, że są miasta, które, 

że tak powiem, nie karzą mieszkańców za ich odruchy podstawowe dobrego, humanitarnego 

zachowania. To jest jedna sprawa. 

Druga. Szanowni Państwo bardzo aktywnie uczestniczę w tych wszystkich rzeczach, które się 

dzieją, związanych między innymi z przeładowywaniem tirów i  Szanowni Państwo sytuacja 

wygląda w tej chwili naprawdę dramatycznie, dramatycznie, z drugiej strony jak najbardziej 

normalnie, mianowicie coraz mniej jest wolontariuszy, najczęściej to byli ludzie, którzy brali 

urlopy na tą okoliczność i w związku z tym apeluję do Pana Prezydenta, że, podejrzewam, że 

straż pożarna już nie wystarczy, być może apelować do wojska żeby pomogli w 

wyładowywaniu z tirów. Proszę Państwa na jutro przygotowywane są trzy tiry z Niemiec, dwa 

tiry ze Szwajcarii i ja się naprawdę boję o to, że po prostu nie będzie kto miał ich rozładowywać 

czy też przeładowywać na tiry, które jadą z Niemiec na Ukrainę. 

Szanowni Państwo jeszcze jedna rzecz, mianowicie Warszawa wprowadziła, analizując 

sytuację wiosenną stanu swoich ulic, cyfrowe skanowanie ulic, aby zorientować się, w jaki 

sposób i gdzie powstać mogą ubytki, które trzeba jak najszybciej naprawić. Podpowiadam Panu 

Prezydentowi i siłom Pana Prezydenta, że być może trzeba skorzystać z tej metody 

warszawskiej. Bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze. Bardzo poproszę kolejną osobę, zdaje się Pan Michał Starobrat, tak, bardzo proszę. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Drodzy Mieszkańcy! 

Ja dzisiaj z dwoma tematami. Pierwszy to ponownie wracam do tematu Białych Mórz, tym 

razem zwracam się do Pana Prezydenta o zabezpieczenie środków finansowych, czyli już 

konkretne działanie, na przeprowadzenie konsultacji społecznych i przygotowanie koncepcji 

zagospodarowania tych terenów. Wielu mieszkańców zwraca uwagę, że już minęło prawie 1,5 

roku od momentu, kiedy miasto wypowiedziało umowę dzierżawy spółce Gold&Spa, bardzo 

długo trwał proces odzyskiwania fizycznie tego terenu, ale jesteśmy już właścicielami fizycznie 

terenów Białych Mórz, podobno trwa inwentaryzacja, ponieważ miasto mało komunikuje w 

tym temacie i wydaje mi się, że należałoby uspokoić mieszkańców, że nie ma kolejnych działań 

zmierzających do wydzierżawienia tego terenu, miasto będzie chciało zagospodarować tereny 

Białych Mórz, które będą ogólnie dostępne i warto, aby pojawiły się środki zabezpieczone w 

budżecie i na przeprowadzenie konsultacji i na stworzenie jeszcze w tym roku, tuż po 

konsultacjach, koncepcji zagospodarowania tych bardzo ważnych terenów. 

Druga sprawa to jest sprawa chodnika przy Szkole Podstawowej Nr 43 i tutaj dobiega końca 

już proces czy etap projektowania, za chwilę będziemy mieli gotową dokumentację projektową, 

ja jeszcze bodajże w 2019 roku interweniowałem, prosiłem o to, aby umożliwić/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo bardzo proszę o ciszę. 

 

Radny – p. M. Starobrat 
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/…/ aby umożliwić szkole otwarcie furtki od strony Siarczanogórskiej, dostawałem informacje, 

że będzie to możliwe w momencie, kiedy powstanie po drugiej stronie chodnik, i to jest bardzo 

zrozumiałe, dzieci nie mogą bezpośrednio wychodzić, wybiegać z terenu szkoły bezpośrednio 

na drogę, oczywiście byłoby to bardzo niebezpieczne, stąd musi powstać chodnik, ale 

pamiętam, że jeszcze trzy lata temu dostawałem informacje, że jeszcze oprócz chodnika 

potrzebna jest barierka i ponieważ kończy się ten proces projektowania chciałbym żeby nie 

zapomniano o tym, o co prosiłem trzy lata temu, czyli żeby nie tylko powstał chodnik, ale żeby 

umożliwić dzieciom przemieszczanie się z ulicy Siarczanogórskiej do szkoły poprzez 

nieczynną furtkę i żeby ta  barierka również była zaplanowana. Jeżeli będzie możliwość to 

utworzenie w tym miejscu miejsca kissanddrive czyli bezpiecznego zatrzymania się 

samochodu, wypuszczenia dziecka do szkoły, czyli taki postój poniżej jednej minuty. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Teraz Pan Radny Łukasz Sęk bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Sęk 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!  Szanowni Państwo! 

Ja treść interpelacji dostarczę w trakcie Sesji na piśmie do Pana Przewodniczącego, natomiast 

to jest pytanie czy Kraków wzorem innych miast planuje również otworzyć zbiórkę finansową 

na rzecz pomocy dla osób uciekających z Ukrainy, ponieważ teraz prowadzi zbiórki rzeczowe, 

tych akcji jest bardzo dużo i to jak najbardziej jest bardzo dobre, natomiast jest też pewnie duża 

rzesza firmy czy osób prywatnych, które nie mogą zaangażować się pomagając na przykład w 

przepakowywaniu czy pakowaniu czy dowieźć czegoś, ale chciałaby pomóc finansowo, tych 

zbiórek jest sporo różnych organizacji, ale myślę, że zbiórka prowadzona przez gminę jest 

zawsze zbiórką, która jest bardzo wiarygodna dla wielu osób czy instytucji, a wiemy, że niestety 

też w tej obecnej sytuacji są takie pojedyncze przypadki osób, które próbują tą sytuację 

wykorzystać i te środki wydają później na inne cele, natomiast wiem, że na przykład w 

Rzeszowie taka zbiórka celowa jest prowadzona na konta gminy, które zostały w tym celu 

założone, więc pytanie czy w Krakowie też coś takiego jest planowane. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Łukasz Maślona bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Maślona 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Panie Prezydencie! 

Ja mam prośbę o wsparcie działań Konsulatu Ukrainy, ponieważ codziennie obserwujemy tam 

od wczesnych godzin porannych czasami nawet tysięcy tłum i ewidentnie w jakiś sposób nie 

działa to tak jak powinno, więc pytanie czy możemy, jako miasto wesprzeć ten proces 

organizacji tych ludzi, którzy tam są, te godzinny poranne to są bardzo często minusowe 

temperatury, nie ma tam miejsca gdzie mieliby się, chociaż na chwilę ogrzać, mieszkańcy 

oczywiście w formie wolontariatu zapewniają jakieś ciepłe napoje, ale jednak, kiedy to jest 

tłum liczący kilkaset lub tysiąc osób to jest zdecydowanie trudniej zapanować nad tym 

wszystkim, jest, co prawda policja, ale być może albo straż miejska, albo jakieś wsparcie w 

postaci namiotu, który byłby ogrzewany gdzie, chociaż matki z  dziećmi mogłyby, choć na 

chwilę się schronić, bo oczywiście w ciągu dnia jest teraz w miarę przyjemna temperatura, ale 

wiemy doskonale, że aura jest kapryśna i nie byłby to  dobry obrazek, który poszedłby w świat, 

gdy w deszczu lub w jakichś opadach śniegu stałyby tam osoby. Więc proszę bardzo o 

rozważenie właśnie pomocy konsulatowi. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia w ramach interpelacji? Nie widzę, zatem 

bardzo proszę, przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Bardzo proszę Pana Sekretarza o udzielenie informacji. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

W okresie od ostatniej Sesji do dnia wczorajszego Przewodniczący Rady Miasta Krakowa 

przekazał Prezydentowi Miasta Krakowa 45 interpelacji i zapytań Radnych. Odpowiedzi 

udzielono na 35 z nich. Ustawowy termin na udzielenie odpowiedzi na pozostałe przypada na 

okres pomiędzy 17, a 29 marca br. Natomiast Szanowni Państwo odnosząc się do dzisiaj 

złożonych/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Przewodniczący Hawranek, bardzo bym prosił. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Natomiast odnosząc się do dzisiaj złożonych interpelacji, może nie w takiej kolejności jak 

zostały złożone, ale jeżeli chodzi o interpelację Pana Przewodniczącego w sprawie kont 

rachunków dedykowanych do zbiórki, Szanowni Państwo w dniu wczorajszym został złożony 

taki wniosek do banku o założenie czterech rachunków w różnych walutach, złotówka, dolary, 

euro i funty brytyjskie i takie rachunki zostały dzisiaj złożone. Elementem niezbędnym, po 

pierwsze oczywiście inne miasta takie rachunku, Warszawa założyła kilka dni wcześniej, ale 

tak naprawdę podstawy do wydatkowania środków w oparciu o te rachunki powstały dopiero 

wraz z pojawieniem się 12 marca  ustawy o, specustawy o pomocy uchodźcom, w związku  z 

tym jak tylko ta ustawa się pojawiła my te zadania zrealizowaliśmy i tak jak mówię, te rachunki 

już funkcjonują, można wpłacać środki na ten cel, o co oczywiście apeluję do wszystkich 

potencjalnych darczyńców. Jeżeli chodzi o interpelacje, i tutaj Panie Przewodniczący czuję się 

zwolniony z udzielania odpowiedzi na piśmie skoro, okej. Jeżeli chodzi o interpelację Pani 

Przewodniczącej Jantos dotyczącą  tych opłat za śmieci oczywiście sprawę zweryfikujemy, 

natomiast według mojej wiedzy sytuacja wygląda tak, że każdy, kto dostarcza, kto produkuje 

odpady składa deklarację. Jeżeli tej deklaracji nie zmieni, tutaj zmiany nie powinno być, 

oczywiście inaczej sytuacja wygląda w innych miastach, na przykład w Warszawie, gdzie 

opłaty są uzależnione od ilości zużytej wody, to tam pewne mechanizmy działają z automatu, 

u nas tego automatu z tego, co wiem nie ma, ale oczywiście sprawdzimy. I próbowałem ustalić 

w kontekście interpelacji Pana Radnego Maślony, nasze działania, jakie podejmowaliśmy w 

kontekście konsulatu ukraińskiego, bo na pewno takie działania były podejmowane, ja 

przyznam się, że akurat nie wiem, ale wiem, że na pewno były podejmowane, że dyrektor 

Klimek spotykał się z konsulem i ustalali wspólne działania w tym zakresie, to miało już 

miejsce bodajże tydzień temu, natomiast tam faktycznie ta liczba ludzi jest bardzo duża i, a 

jakby miejsce i obszar ograniczony. Natomiast  trzymamy tu rękę na pulsie i jesteśmy w 

bezpośrednim kontakcie z konsulatem i reagujemy na potrzeby, jakie są nam w tym zakresie 

zgłaszane. Dziękuję uprzejmie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 
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Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo bardzo proszę Państwa Radnych o pisemne złożenie tych 

interpelacji, które dzisiaj zostały złożone, dostałem propozycje, przepraszam, prośbę odnośnie 

druków, aby te druki związane z Ukrainą były procedowane na początku Sesji, wobec tego 

przechodzimy do projektu uchwały w trybie jednego czytania, druk 2605-R. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2605-R minął 

termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Rezolucja w sprawie wsparcia Gminy Miejskiej Kraków w związku z agresją 

Rosji na Ukrainę. 
Projekt grupy Radnych, referuje Pan Radny Łukasz Maślona, bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Maślona 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Pozwolę sobie odczytać w imieniu grupy Radnych treść tej rezolucji. Rada Miasta Krakowa 

zebrana na Sesji w dniu 16 marca zwraca się z apelem do wszystkich miast europejskich, w 

tym szczególnie miast partnerskich Krakowa, o wsparcie w związku z trudną sytuacją 

spowodowaną trwającą  wojną na Ukrainie. Mieszkańcy Krakowa wykazują ogromne serce w 

niesieniu pomocy naszym siostrom i braciom z Ukrainy. Ma to wyraz zarówno w 

bezprecedensowej skali wsparcia i darów kierowanych do naszych wschodnich sąsiadów, a 

także objawia się gotowością do bezpośredniej pomocy tym, którzy musieli uciekać przed 

wojną ze swojej Ojczyzny. Przyjmujemy obywateli do naszych mieszkań i domów wiedząc, 

jakim dramatem jest wojna. Wspomagamy matki, żony i dzieci tych, którzy walczą z rosyjskim 

agresorem. Jednak wiele osób nadal czeka na bezpieczne schronienie w naszym mieście, ciągle 

ich przybywa, a my nie jesteśmy w stanie przyjąć wszystkich. Dlatego apelujemy do miast w 

Europie o tak potrzebną pomoc. Doceniamy dotychczasowe wsparcie okazane ludności 

ukraińskiej, jednak postępujące działania wojenne zmuszają do podjęcia kolejnych kroków 

wzmacniających solidarność wszystkich mieszkańców starego kontynentu, w tym 

zaprzyjaźnionych miast. Weźcie przykład z tych, którzy już przysłali do Krakowa i innych 

miast Polski swoje konwoje humanitarne, by jednocześnie zabrać do swoich lokalnych 

społeczności obywateli Ukrainy. Niech zainspiruje was do działania Lalin, niespełna  

20-tysięczna miejscowość w Hiszpanii, której władze w porozumieniu  z mieszkańcami 

wysłały w długą, liczącą ponad 3 tys. kilometrów trasę autokar z darami, by w drodze powrotnej 

zabrać grupę uchodźców do siebie ofiarując im mieszkanie i pracę. Wszyscy jesteśmy to winni 

narodowi  ukraińskiemu, którego kraj stał się areną krwawej walki o wolność całej Europy. 

Bohaterska postawa naszego sąsiada musi spotkać się z realnymi działaniami społeczności 

europejskiej, musimy otoczyć opieką, zapewnić dach nad głową i umożliwić pracę tym, którzy 

chcą normalnie żyć, ale bieg historii zmusił ich do bycia uchodźcami. Składamy ten apel na 

ręce władz miast partnerskich Krakowa, jednakże kierujemy go za waszym pośrednictwem do 

wszystkich władz samorządowych Europy, Kraków potrzebuje waszej pomocy, Ukraina 

potrzebuje waszego wsparcia. Sława Ukrainie.  

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy stanowisko Prezydenta, komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia w związku z tą rezolucją? Nie widzę, zgodnie 

z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu. Kolejny projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2600-R minął 

termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 
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zakończenia dyskusji nad projektem. Czy jest pan referent, rezolucja w sprawie nazwy Hetmana 

Piotra Konaszewicza Sahajdacznego ulicy w Krakowie. Referuje Pan Krzysztof Sułowski, czy 

jest Pan Krzysztof Sułowski? Szanowni Państwo w związku z tym, że Pana Radnego w tym 

momencie nie ma, przechodzimy do następnego punktu. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2022 dotyczące zmian w planie 

wydatków w działach 600, 750, 900 i 921 – zadania dzielnic. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie zostały złożone poprawki jak również nie została złożona autopoprawka. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Dobrze, to 

bardzo proszę druk 2604, wracamy do tego druku. 

 

Rezolucja w sprawie nazwy Hetmana Piotra Konaszewicza Sahajdacznego 

ulicy w Krakowie. 
 

Radny – p. K. Sułowski 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Tak jak już wspomniałem przy wprowadzeniu tego projektu do porządku obrad dwa tygodnie 

temu został zatopiony okręt flagowy Marynarki Wojennej Ukrainy Hetman Sahajdaczny w 

Mikołowie. Hetman Sahajdaczny jest postacią niewątpliwie symboliczną, dla dobrych relacji 

polsko – ukraińskich jest najbardziej, był najbardziej propolsko nastawionym Hetmanem 

Kozaków Zaporowskich, w XVII wieku wojska kozackie pod jego dowództwem wspierały 

Rzeczypospolitą w wojnach z Rosją, z Turcją i ze Szwecją, między innymi brały udział w 

słynnej wyprawie na Moskwę Królewicza Władysława, późniejszego króla Polski Władysława 

IV Wazy w 1618 roku. I chcąc wykonać też pewien gest w kierunku Ukrainy walczącej o 

wolność, o zachowanie swojej niepodległości, a także w kierunku licznej grupy uchodźców 

przebywających obecnie w Krakowie grupa Radnych proponuje przyjęcie tej rezolucji, w której 

zaapelujemy do Prezydenta Miasta Krakowa o rozpoczęcie procedury nadania nazwy ulicy 

dotychczas nienazwanej, bądź nowej imienia właśnie Hetmana Piotra Konaszewicza 

Sahajdacznego. Obecna, obecny konflikt zbrojny, który jest niewątpliwie bardzo krwawy, 

tragiczny, prowadzi do wielu strat materialnych jest także okazją dla otwarcia nowej karty w 

relacjach polsko – ukraińskich, dobrej karty i dlatego tutaj uważamy, że Hetman Sahajdaczny 

jest taką postacią symboliczną dla tych dobrych relacji. Upamiętnienie tej postaci, która jest 

obecnie bohaterem narodowym na Ukrainie, bo tak jak już wspomniałem ten okręt flagowy 

ukraiński Marynarki Wojennej, ale także liczne pomniki w Kijowie, także był pomnik w 

Sewastopolu, który po aneksji Krymu został przeniesiony do Charkowa, ale także na Hrywnie 

występuje postać Hetmana Sahajdacznego, tak, że jest to ważna postać w historii Ukrainy. Tak, 

że prosiłbym w imieniu grupy Radnych o przyjęcie tej rezolucji, tutaj też chciałbym zaznaczyć, 

że z tą inicjatywą wystąpił Instytut Jana Olszewskiego, który teraz krzewi, zajmuje się 

krzewieniem pamięci o Hetmanie Sahajdacznym. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 
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Dziękuję bardzo. Czy mamy stanowisko Prezydenta, komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36, 

o, bardzo proszę Pan Przewodniczący Tomasz Daros. 

 

Radny – p. T. Daros 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

To jest oczywiście bardzo zacna inicjatywa i bardzo kibicuję temu rozwiązaniu, jednak myślę, 

że jako Radni Miasta Krakowa powinniśmy pomyśleć nad rozwiązaniem systemowym, 

ponieważ teraz oraz ostatnimi czasy pojawia się bardzo dużo inicjatyw kolejnych nazw, 

kolejnych inicjatyw, żeby jakaś ulica nosiła kogoś imię i nie wiem czy nie właściwszą metodą 

jest kierowanie tego wniosku wtedy do komisji, którą prowadzi Pani Małgorzata Jantos, 

Komisji Kultury, by komisja najpierw się tym zajęcia, następnie dopisała do banku nazw i 

rozpoczęła poszukiwanie takiego terenu, a dopiero w momencie, kiedy będzie już znaleziona 

konkretna ulica, by Rada Miasta Krakowa podejmowała dopiero wtedy uchwałę w tym 

przedmiocie, ale tak jak mówię, bardzo kibicuję tej inicjatywie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy inne zgłoszenia? Nie widzę. Bardzo proszę Pan Przewodniczący 

Krzysztof Sułowski. 

 

Radny – p. K. Sułowski 

Panie Radny ja dziękuję za te słowa, za słowa poparcia i pewnie w normalnym czasie ja bym 

się z Panem Radnym zgodził, że tak byłoby najwłaściwiej, natomiast mamy czas nadzwyczajny 

i dlatego potrzebne są działania nadzwyczajne, stąd taki projekt, prośba do Prezydenta żeby w 

miarę szybko wykonać ten gest w stronę także i tych uchodźców, którzy do nas przybywają z 

Ukrainy i nadać tą nazwę, tutaj też chodzi, jeszcze raz powtórzę, o ulicę nową bądź nienazwaną, 

tak, że to nie będzie powodować jakichś kłopotów dla mieszkańców Krakowa związaną z 

kwestią dowodów osobistych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. 

 

Radny – p. K. Sułowski 

Jeszcze, jeżeli można, i prosiłbym też o wsparcie wszystkich Radnych, z wszystkich klubów, 

to jest ponadpartyjna inicjatywa, ponadpolityczna, wszyscy Państwo pod tym w większości 

podpisali. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze, nie widzę innych zgłoszeń. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Przechodzimy do 

kolejnego punktu. Projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2022 dotyczące zwiększenia 

planu dochodów w działach 600, 710, 758, 801, 855 i 900 oraz zmian planu 

wydatków w działach 600, 700, 710, 750, 801, 853, 855, 900, 921 i 926. 
Druk 2583, I czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek, bardzo proszę. Tutaj mamy 

pozytywną opinię Komisji Budżetowej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 
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Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o łączną kwotę 

3.059.158,30 zł między innymi w związku z dochodami uzyskanymi z tytułu zwrotu podatku 

VAT, z przeznaczeniem na wydatki Zarządu Cmentarzy Komunalnych, Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa, zakup parkometrów wraz z montażem, z otrzymanymi środkami od Wojewody 

Małopolskiego w związku z realizacją zadań w roku 2021 wynikających z ustawy prawo o 

aktach stanu cywilnego, otrzymaniem dofinansowania w ramach projektu Akademia Chóralna, 

przyznaniem nagrody w konkursie Fundacji Tauron Energia z uśmiechu dziecka, otrzymaniem 

dofinansowania z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa z przeznaczeniem na 

utrzymanie terenów zielonych w Gminie Miejskiej Kraków, przeniesienia między działami w 

ramach wydatków bieżących w łącznej kwocie 40 tys. z przeznaczeniem na wykonanie 

nasadzeń drzew oraz na organizację jubileuszu księdza infułata Jerzego Bryły, przeniesienia 

między działami w ramach planu wydatków inwestycyjnych w łącznej kwocie 10 mln zł z 

przeznaczeniem na zadanie poprawa bezpieczeństwa powodziowego w zlewni rzeki Serafy na 

obszarze dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim w Krakowie celem zapewnienia ochrony 

przeciwpowodziowej mieszkańców dzielnicy Bieżanów – Prokocim, przeniesienia między 

działami wraz ze zmianą realizatora zadania w ramach planu wydatków inwestycyjnych na 

zadaniach /…/ przy ulicy Lubostroń oraz modernizacja boiska wielofunkcyjnego na rogu ulicy 

Korpala i Komuny Paryskiej, przeniesienia między działami w ramach, wraz ze zmianą nazwy 

zadania inwestycyjnego z modernizacja chodnika przy ulicy Odmętowej na odcinku między 

hospicjum, a alejką Szpitala Żeromskiego, zmiana nazwy na modernizacja chodnika przy ulicy 

Odmętowej na odcinku od ulicy Klasztornej do alejki do Szpitala Żeromskiego oraz pozostałe 

zmiany, zmiany w planie rachunku dochodów własnych placówek oświatowych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy prezentację opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia z Rady? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta 

Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 godzina 15.oo. Przechodzimy do 

kolejnego projektu. Bardzo proszę Pan Sekretarz z jedną informacją, myślę, że dość istotną dla 

mieszkańców. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja tak trochę bez trybu, ale myślę, że sprawa jest istotna i dotyczy kwestii poruszonej przez 

Panią Przewodniczącą Jantos i tutaj w kuluarach żeśmy ją sobie doszczegółowili, mianowicie 

chciałem jeszcze raz i wyraźnie Państwu i mieszkańcom zakomunikować, że miasto nie 

formułowało i nie będzie formułować w tym szczególnym najbliższym czasie żadnych 

oczekiwań do mieszkańców miasta Krakowa w zakresie korekty deklaracji śmieciowej. Te 

deklaracje, które zostały złożone nawet, jeżeli nastąpi w sytuacji w odniesieniu do osób 

fizycznych chwilowe zwiększenie odpadów komunalnych to tutaj nie będzie dokonywane, nie 

będzie oczekiwania z naszej strony dokonanie jakiejkolwiek korekty tych deklaracji i śmieci 

będą odbierane na tych samych zasadach, co dotychczas, z tymi samymi opłatami. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu. 
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Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki Uzależnień 

w Krakowie ul. Rozrywka 1 osoby przyjętej celem wytrzeźwienia. 
Druk 2555, II czytanie, referuje Pani Marta Rzadkowska, bardzo proszę.  

 

p.o. Dyrektora MCPU – p. M. Rzadkowska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły ani poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk, 

projekt uchwały 

 

Zmieniający uchwałę nr XXXIII/228/91 w sprawie utworzenia Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie. 
Druk 2544, II czytanie, referuje, tutaj nie wiem czy Pan Dyrektor Witold Kramarz? Bardzo 

proszę. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani nie wpłynęła autopoprawka. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny 

projekt uchwały. 

 

Zmieniająca uchwałę nr XC/1348/13 w sprawie przekształcenia 

Specjalistycznej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej PARKOWA 

w Krakowie, ul. Parkowa 12. 
Druk 2560, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Witold Kramarz, bardzo proszę. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani nie wpłynęła autopoprawka. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. 

Rozpoczynamy procedowanie projektu uchwały według druku 2586, jest to projekt w trybie 

jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały 

według druku 2586 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Określenie rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 

2022 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w Gminie Miejskiej Kraków. 
Druk 2586, druk w trybie jednego czytania, referuje Pan Dyrektor Witold Kramarz, bardzo 

proszę. 
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Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie z ustawą o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych rada gminy w formie uchwały określa zadania, na które przeznacza środki 

przekazywane samorządom powiatowym na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań i 

wysokości środków przekazanych przez PFRON na rok 2022 został skonsultowany i uzyskał 

pozytywną opinię Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych. W załączniku 

do uchwały proponujemy podział kosztów, podział zadań wraz z określeniem ich wysokości, 

który został ustalony na podstawie naszych doświadczeń związanych ze zgłaszanych wniosków 

o dofinansowanie ze strony/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przepraszam, Panie Przewodniczący Andrzeju Hawranek, ja słyszę Pana cały czas, bardzo 

proszę Panie Dyrektorze. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

/…/ ze strony mieszkańców Krakowa. Dodam tylko, że zgodnie z możliwością wystąpiliśmy 

do PFRON o przekazanie zaliczki, dzięki czemu rozpatrzyliśmy ponad 400 wniosków już przez 

mieszkańców naszego miasta złożonych o udzielenie dofinansowania, jednocześnie projekt 

uchwały zawiera upoważnienie dla Pana Prezydenta w zakresie przesunięć środków 

finansowych w obrębie realizowanych zadań, co pozwoli na szybkie i skuteczne reagowanie na 

zmieniające się potrzeby osób z  niepełnosprawnościami i umożliwia nam, co roku praktycznie 

wykorzystanie tych środków w całości jakie otrzymujemy od PFRON. Uprzejmie proszę o 

podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Wobec tego otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 

36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. Głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do kolejnego. 

 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2022. 
Druk 2561, to jest II czytanie, referuje Pani Dyrektor Małgorzata Mrugała, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska – p. M. Mrugała 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do druku nie została złożona autopoprawka ani poprawki Państwa Radnych. Dziękuję bardzo 

i proszę o pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. 

Przechodzimy do kolejnego, rozpoczynamy procedowanie projektu uchwały według druku 

2565, to jest projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu 

Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2565 minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego 

prowadzącego obrady. 
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Nazwa skweru. 
I tutaj referuje Pani Maria Kolińska, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji – p. M. Kolińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera nadanie nazwy skweru im. Ewy Demarczyk w I dzielnicy między 

ulicą Poselską, Straszewskiego i Podzamcze. Z wnioskiem wystąpiła Pani Nina Gabryś, obecny 

pełnomocnik Pana Prezydenta, wcześniej Radna Miasta Krakowa. Proponowany projekt 

uchwały ma pozytywną opinię zespołu ds. nazewnictwa jak i również Instytut Pamięci 

Narodowej pozytywnie wypowiedział się, a propos Ewy Demarczyk. Kim była Ewa 

Demarczyk wszyscy wiemy, szczegółowy życiorys Państwo macie dołączony do projektu 

uchwały. W związku z powyższym proszę o przyjęcie przedstawionego projektu uchwały. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy stanowiska komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia z sali? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36, 

Pan Radny, Pan Przewodniczący  Tomasz Daros bardzo proszę. 

 

Radny – p. T.  Daros 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja tylko chciałem podkreślić, że do tego projektu uchwały jest pozytywna opinia Rady 

Dzielnicy I Stare Miasto, na której mieści się ten skwer. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Dziękuję. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 

1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. Przechodzimy do kolejnego według druku 2566, projekt uchwały w trybie jednego 

czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według 

druku 2566 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam 

do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Nazwa ulicy. 
Referuje Pani Maria Kolińska, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji – p. M. Kolińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały według druku 2566 dotyczy nadania nazwy ulicy Marceliny Kulikowskiej dla 

bezimiennej przecznicy z ulicy Benedykta Dybowskiego, to jest w dzielnicy XVIII. Wystąpiła 

o to osoba fizyczna gdyż tam będą powstawały domy jednorodzinne, więc w związku z 

powyższym konieczność jest nadania nazwy ze względu na numerację poszczególnych bloków. 

Ta, jest to polska dramatopisarka, poetka, feministka, nauczycielka związana ze Lwowem i 

wydaje nam się, że jest to osoba, która zasługuje na nadanie jej nazwy ulicy. Dziękuję bardzo. 

Jeszcze przepraszam, pozytywna opinia Komisji Kultury była wczoraj, zresztą do tamtego 

projektu też była pozytywna opinia Komisji Kultury. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 
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Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36 

ust. 1 pkt 6 zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Głosowanie w 

bloku głosowań. Kolejny druk 2584, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2584 minął 

termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków z 

przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

na obszarze Gminy Miejskiej Kraków, niestanowiących jej wyłącznej 

własności. 
I tutaj to jest tryb jednego czytania, referuje Pani Dyrektor Katarzyna Olesiak, bardzo proszę. 

Też pozytywna opinia Komisji Budżetowej oraz Kultury i Ochrony Zabytków. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Proponowana uchwała rozdysponowuje 5 mln zł pomiędzy 31 obiektów zabytkowych, w tym 

24 wpisane do rejestru zabytków i 7 znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 22 

obiekty świeckie oraz 9 obiektów o charakterze sakralnym, 18 elewacji obiektów oraz 3 spośród 

dotowanych obiektów znajdują się na terenie Nowej Huty. Ponadto w przypadku 8 obiektów 

jest to kontynuacja wcześniej prowadzonych przy udziale Gminy Miejskiej Kraków prac przy 

zabytku. Dodam, że złożono łącznie 97 wniosków na łączną kwotę ponad 32,5 mln zł, jeśli 

chodzi o prace komisji to komisja opiniowała wnioski o udzielenie dotacji w oparciu o kryteria, 

między innymi stan zachowania zabytku, jego rangę zabytkowo – artystyczną, dostępność dla 

ogółu społeczności lokalnej, rolę w kształtowaniu przestrzeni publicznej, a także promowanie 

kultury i  historii Krakowa. Odpowiadając na wczorajszy wniosek Pana Radnego Stawowego 

odnośnie kwot, jakie Arcybractwo Miłosierdzia dostało w ubiegłych latach na dotację na zbytki 

informuję, że w 2020 roku była to kwota 100 tys. zł, w 2021 roku również kwota 100 tys. zł, a 

w tym roku proponowana kwota dotacji to 150 tys. zł na kontynuację remontu 

konserwatorskiego elewacji południowo – zachodniej wraz z galerią zewnętrzną przy posesji 

przy ulicy Siennej 5 i Siennej 3. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie z 

paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny projekt według druku 2585, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2585 minął 

termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to uchwała 
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Zmieniająca uchwałę nr XXI/353/15 w sprawie ustanowienia Nagrody 

Literackiej Miasta Krakowa pod nazwą Nagroda im. Józefa Konrada 

Korzeniowskiego. 
I tutaj rozumiem, że referuje Pani Dyrektor Katarzyna Olesiak, jest też pozytywna opinia 

Komisji Kultury i Ochrony Zabytków. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W  związku z wycofaniem się Instytutu Książki z roli partnera strategicznego nagrody Konrada 

w treści projektu uchwały oraz w regulaminie stanowiącym załącznik do projektu uchwały 

wprowadza się zmiany dotyczące partnerów strategicznych Gminy Miejskiej Kraków, którzy 

współpracują przy realizacji tego konkursu, a także ich zobowiązań. Ponadto projekt uchwały 

dotyczy także innych drobnych korekt między innymi adresu dotyczącego nadsyłania książek, 

a także sposobu głosowania. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.   

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentację opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie 

z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję,  która oznacza 

zakończenie czytania projektu. Głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2587, projekt 

uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do 

projektu uchwały według druku 2587 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin 

zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o 

składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Projekt uchwały dotyczy 

 

Zatwierdzenia zarządzenia nr 523/2022 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 

3 marca 2022 r. w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowego, bezpłatnego abonamentu postojowego dla 

obywateli Ukrainy uprawniającego do postoju w Obszarze Płatnego 

Parkowania w Krakowie. 
I tutaj referuje Pan Dyrektor Łukasz Franek, bardzo proszę. 

 

Dyrektor ZTP – p. Ł. Franek 

Szanowny Panie Przewodniczący!  Szanowni Państwo! 

Druk dotyczy zatwierdzenia zarządzenia z dnia 3 marca wprowadzającego bezpłatne 

abonamenty dla uchodźców z Ukrainy, według zasad, które zostały przyjęte w zarządzeniu. 

Dziękuję. Jeszcze jedna rzecz, przepraszam, bo było pytanie na Komisji Infrastruktury ze 

strony, jeśli dobrze zapamiętałem Pana Przewodniczącego Stawowego odnośnie liczby 

wydanych takich abonamentów, do dnia dzisiejszego wydano ich 726. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Infrastruktury, czy mamy prezentacje 

opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem otwieram dyskusję, czy mamy 

zgłoszenia Państwa Radnych? Bardzo proszę Pan Przewodniczący Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
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Panie Dyrektorze to nie ja pytałem, ale to mniejsza o to, natomiast ja bym chciał zwrócić uwagę 

na jedną rzecz, ja przynajmniej odebrałem, co najmniej kilkanaście sygnałów delikatnie rzecz 

ujmując, oburzenia mieszkańców, że tak wolną ręką rozdaje się bezpłatne możliwości 

parkowania w strefie, że jednak ta część emigrantów wojennych, która uciekła przed wojną, a 

nie przed działaniami wojennymi porusza się bardzo często samochodami klasy Premium, w 

niektórych luksusowych hotelach są pełne parkingi tych samochodów, pod Sheratonem na ulicy 

Powiśle stoją całe rzędy luksusowych samochodów na ukraińskich numerach, Krakowianie 

płacą podatki i muszą płacić w centrum 6 zł, w innych stawkach 4 i 5 i jest to odbierane coraz 

bardziej negatywnie. Ja bym prosił, ja zagłosuję za tym zarządzeniem, bo uważam, że trzeba 

im pomagać, ale trzeba to robić rozsądnie i prosiłbym żeby w ramach tego okresu do końca 

marca może przeprowadzić jakąś kampanię uświadamiającą, jakie zasady poruszania się po 

mieście obowiązują, jakie zasady parkingowe obowiązują, że jest strefa płatnego parkowania, 

bo jeżeli ktoś jeździ luksusowym samochodem za paręset tysięcy złotych to go powinno być 

stać na abonament za mieszkanie czy komercyjny czy płacony za godziny, bo żeby nie 

podbudzać takiej niechęci do tych biednych ludzi, którzy uciekają przed straszną tragedię, 

aczkolwiek tak jak mówię, ja mam kilkanaście sygnałów od znajomych, zaczepił mnie jeden z 

mieszkańców w sobotę na placu targowym, że co to jest, to, co my robimy i prosiłbym żeby 

może nie tyle kończyć ten proces, bo niech on trwa do końca miesiąca, natomiast żeby miasto 

zrobiła kampanię z ulotkami na przykład w języku ukraińskim, jakie zasady parkowania 

obowiązują, co ich obowiązuje, żeby uświadamiać ich, że są tu pewne ograniczenia, które 

dotyczą nas wszystkich, mieszkańców i również przyjezdnych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. 

 

Dyrektor ZTP – p. Ł. Franek 

Dziękuję, oczywiście przyjęliśmy informację. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę Pan Przewodniczący Stanisław Zięba, bardzo proszę. 

 

Radny – p. St. Zięba 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Jakby to powiedzieć, mamy sytuację nadzwyczajną, żeby nie powiedzieć nienormalną, 

nienormalną w sensie tego, co do nas należy. Oczywiście tu spada cały ciężar, to trzeba sobie 

zdawać Państwo Radni, że ten ciężar spada na zarząd, dyrektorów, bo to oni z dnia na dzień 

muszą z tym problemem się borykać, co nie oznacza, że pewnych spraw nie trzeba regulować. 

Natomiast, jeżeli my sobie nie zdamy sprawę z tego, że przyjmując tych ludzi, bo trzeba ich 

przyjąć, bo nie ma innego wyjścia, ale także i honor i serce, nie wiem czy Państwo zauważyli 

taki obrazek, bo różne obrazki pokazują w różnych telewizjach, ja to zobaczyłem w info jak w 

Krakowie pchał mężczyzna wózek, też mężczyzny, też na około ponad 90 lat, łzy w oczach i 

mówi, dziękuję wam bracia Polacy, przebaczcie nam na naszą historię. Proszę Państwa były 

rzeczy różne, ale dzisiaj, dzisiaj to wszystko trzeba jak to mówią brzydko, spuścić na to zasłonę, 

to, co było, a pomagać. I tutaj skoro mamy tych braci zza wschodu, którzy nie mają innego 

wyjścia, a przede wszystkim dzieci i jeżeli my będziemy cząstkowo rozdrabiać się, bo to trzeba 

by uregulować, nadać formalność temu, nie da się tym czasom nadać takiej formalności jakby 

należało czy jakbyśmy sobie życzyli. Dlatego też ja nie jestem z koalicji, my nie jesteśmy z 

koalicji, ale trzeba dać wiarę Prezydentowi na tyle na ile to jest możliwe. I tutaj Pan Dyrektor 

odnośnie parkowania, proszę Państwa różnie to bywa z tym parkowaniem, ale, i z tą strefą, ale 
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skoro oni tutaj są to niech przynajmniej na chwilę zapomną o tym tragicznym ich losie, a na 

pewno trzeba sobie zdać sprawę, że 20 km od polskiej granicy lecą rakiety, więc trzeba się 

trochę uszczypnąć i powiedzieć, no trudno bracia, bo problem się proszę Państwa, problem 

będzie, bo te rodziny są, znaczy ci uchodźcy są w rodzinach, za chwilę się zaprzyjaźnią, ale to 

myślę, że stoimy przed wielkim wyzwaniem. Dlatego bądźmy wyrozumiali także dla 

Prezydenta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy, Pan Radny, Pan Przewodniczący Michał Starobrat bardzo proszę. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! Drodzy Mieszkańcy! 

Ja nie chciałbym licytować się czy wolałbym jeździć samochodem starym, nie Premium i żyć 

w państwie, w którym nie ma wojny, czy mieć te samochód Premium za kilkaset tysięcy, ale 

jednak musieć emigrować, zostawić swój cały dobytek, ja bym nie chciał wchodzić w taką 

polemikę, jak najbardziej problem również trafia do mnie, to znaczy nasi mieszkańcy Krakowa 

często zauważają to, że Ukraińcy są lepiej traktowani, czy mają pewne preferencje tylko brak 

informacji, nie takiej gdzie i jak funkcjonuje strefa płatnego parkowania tylko brak informacji 

dla mieszkańców, że te karty są wydawane czasowo, jeżeli dobrze pamiętam, proszę Panie 

Dyrektorze mnie poprawić, chyba do końca marca, czyli jeżeli ci mieszkańcy dostaną 

informację, że to nie jest tak, że Ukraińcy tymi samochodami marek Premium za kilkaset 

tysięcy będą mogli, chociaż nie tylko tacy przecież jeżdżą, będą mogli jeździć nie wiem, do 

końca roku czy już w ogóle, dokąd zostaną w naszym kraju. Naszą rolą jest to, żeby informować 

mieszkańców, że to jest czasowe. Jeżeli dobrze pamiętam Pan Dyrektor Hanczakowski na 

komisji, chyba Infrastruktury od razu powiedział, że Prezydent nie przygotowuje 

rozporządzenia przedłużającego okres bezpłatnej strefy płatnego parkowania. Więc nie 

uprawiajmy tutaj takiej polityki, że chcemy powiedzieć coś, co mieszkańcy chcieliby od nas 

usłyszeć tylko informujmy ich rzetelnie, to jest czasowe, to jest, jeżeli dobrze pamiętam, proszę 

mnie poprawić Panie Dyrektorze, do końca miesiąca i to jest kompromis pomiędzy tym, co 

chcieli Radni na poprzedniej Sesji, a tym, co rzeczywiście Prezydent mógł zrobić, a z mojej 

strony, ponieważ też na poprzedniej Radzie popierałem to, aby Rada Miasta Krakowa przyjęła 

taką uchwałę można tu podziękować Panu Prezydentowi Kuligowi, który obiecał nam, że 

nawet, jeżeli my tego nie przyjmiemy w najbliższym czasie, a stało się to następnego dnia, 

jeżeli dobrze pamiętam, Prezydent sam wyda takie rozporządzenie, więc słowa Pan Prezydent 

dotrzymał. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy inne zgłoszenia? Nie widzę, Panie Dyrektorze? 

 

 

Dyrektor ZTP – p. Ł. Franek 

To tylko odpowiadając,  zarządzenie to 523/22 traci moc  z dniem 31 maja 2022. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze, czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę. Zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 

Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Głosowanie w bloku głosowań. Kolejny projekt według druku 2588, projekt uchwały w trybie 

jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały 

według druku 2588 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 
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wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Projekt uchwały dotyczy 

 

Zatwierdzenia zarządzenia nr 550/2022 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 

4 marca 2022 r. w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowej stawki zerowej opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów oraz kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdów obywateli Ukrainy przybyłych do Rzeczypospolitej Polskiej od 

dnia 24 lutego 2022 r. 
Panie Radny Stawowy, bardzo bym prosił o spokój. Druk w trybie jednego czytania, referuje 

Pan Dyrektor Marcin Hanczakowski, bardzo proszę. 

 

Dyrektor ZTP – p. Ł. Franek 

Szanowny Panie Przewodniczący!  

Ponieważ jestem w kontakcie z Panem Dyrektorem Hanczakowskim, akurat równolegle ma 

bardzo ważne spotkanie, został poproszony o podejście, więc pozwolę sobie zreferować w 

imieniu Dyrektora Hanczakowskiego i ZDMK, to jest zarządzenie, podobnie jak wcześniejsze, 

uchwała, która zatwierdza zarządzenie numer 550, w tym przypadku wprowadzamy zerowe 

koszty powstałe w sytuacji usunięcia pojazdów obywateli Ukrainy, uchodźców, których 

pojazdy są, mówiąc kolokwialnie, odholowywane. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Infrastruktury. Czy mamy prezentacje opinii 

komisji albo stanowiska klubowe? Nie widzę, wobec tego otwieram dyskusję, czy mamy 

zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu 

Miasta Krakowa  zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2518. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 6 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku przy ul. Sodowej Nr 48 wraz z udziałem w 

nieruchomości wspólnej. 
To jest II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz, bardzo proszę, Pani Anna 

Trembecka, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Dzień dobry Państwu. Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka, uprzejmie proszę o przyjęcie uchwały. 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 10 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku przy ul. Stefana Grota-Roweckiego Nr 35 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Druk numer 2522, to jest II czytanie i bardzo proszę. 
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Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Proszę o przyjęcie projektu. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 41 usytuowanego w budynku na os. Centrum B 1 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 51 % bonifikaty. 
Druk 2523, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o przyjęcie projektu. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonych w Krakowie przy ul. Do Sanktuarium Bożego 

Miłosierdzia. 
Druk 2524, to jest II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o przyjęcie uchwały. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań.  

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku przy ul. Brzozowej Nr 14 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Druk 2525, II czytanie, bardzo proszę Pani Dyrektor. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o przyjęcie  projektu. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2526. 
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Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Gołaśka 8 

w Krakowie. 
Druk 2526, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o przyjęcie uchwały. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2527. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/12 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, będącej długiem spadkowym, udzielonej 

od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości gruntowej związanego z 

lokalem mieszkalnym położonym na os. Albertyńskim 20 w Krakowie.  
Druk 2527, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2528. 

Jest to 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu o przeznaczeniu innym niż mieszkalne oznaczonego Nr 55A 

położonego w budynku wielomieszkaniowym w os. Stalowym Nr 5 w 

Krakowie stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej oraz w sprawie utraty mocy obowiązującej 

uchwały Nr XLI/1070/20 z dnia 10 czerwca 2020 r. 
Druk 2528, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2529. 

Jest to 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 5/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 
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części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Strzelców 11 w Krakowie, stanowiącym poprzednio 

własność wnioskodawczyni. 
Druk 2529, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2530.  

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 23 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku przy ul. Jakuba Nr 3 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Druk 2530, II czytanie, bardzo proszę.  

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2538.  

 

Wyrażenie zgody na udzielenie od 2022 roku bonifikaty w wysokości 90 % 

dla Centrum Administracyjnego nr 2, od opłaty rocznej ustalonej, jako  

0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu ustanowionego na 

nieruchomościach lokalowych nr 1, 2 i 3 w budynku przy ul. Naczelnej 12 w 

Krakowie wraz ze związanymi z nimi udziałami w działce nr 370/1 obręb 22 

jednostka ewidencyjna Śródmieście, stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Kraków. 
Druk 2538, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2539.  

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 4 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Urzędniczej Nr 45 wraz z 

pomieszczeniem przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Jest to druk 2539, II czytanie, bardzo proszę. 
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Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2540. Jest to 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 16 usytuowanego w budynku przy ul. Jaremy 14A w Krakowie na rzecz 

najemcy z zastosowaniem 71 % bonifikaty. 
Druk 1540, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2541.  

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 13A stanowiącego własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonego w budynku przy ul. Starowiślnej Nr 85 wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej. 
Druk 2541, II czytanie, bardzo proszę.  

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2542. Jest to 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 25 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Stefana Batorego Nr 5 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Druk 2542, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2543. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 12 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 
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położonego w budynku przy ul. Św. Benedykta Nr 11 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej. 
Druk 2543, II czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawka. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 2550. 

Projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 387/20051 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Francesco Nullo 18 w Krakowie. 
Druk 2550, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Sprawa dotyczy odstąpienia od żądania zwrotu bonifikaty wyłącznie za udział w gruncie, 

związany z lokalem, który wnioskodawca nabył z zasobów spółdzielni, następne po sprzedaży 

nabył własnościowe spółdzielcze prawo do innego lokalu mieszkalnego, sprawa była 

przedmiotem szczegółowej analizy Komisji Mienia oraz Komisji Budżetowej, obie komisje 

uznały za zasadne odstąpienie od żądania zwrotu, na tej podstawie został opracowany niniejszy 

projekt uchwały Rady Miasta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz pozytywną opinię 

Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska 

klubowe? Nie widzę. Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia od Państwa Radnych? 

Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie 

z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek 

na 22 marca 2022 roku godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 

2022 roku godzina 15.oo. Kolejny druk, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. Jest to 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 2 wraz z pomieszczeniem przynależnym usytuowanego w budynku przy 

ul. Kamionka 8 w Krakowie na rzecz najemców z zastosowaniem 73 % 

bonifikaty. 
Druk 2551, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Lokal przy ulicy Kamionka 8, nie może być zbyty z zastosowaniem 90 m% bonifikaty, 

ponieważ w toku postępowania wyjaśniającego okazało się, że najemca posiada nieruchomość 

poza Krakowem, mieszkalną, udział w tej nieruchomości nabył w drodze spadkobrania, obie 

komisje analizując szczegółowo wszystkie okoliczności oraz stosując algorytm w tego typu 
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sprawach zaproponowały, aby bonifikata wynosiła 73 %. Na tej podstawie został przygotowany 

niniejszy projekt uchwały Rady Miasta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia z Rady? Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta 

Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 15.oo. Kolejny projekt 

uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu kwoty zwaloryzowanej 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym na os. 

Jagiellońskim 28 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawców. 
Druk 2552, tutaj mamy też pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Sprawa dotyczy odstąpienia od żądania zwrotu jedynie udziału w gruncie związanego z 

lokalem, który wnioskodawca nabył z zasobów spółdzielni, następnie po sprzedaży środki 

przekazał synowi, wnioskując do Rady Miasta szczegółowo argumentował swoją prośbę, co 

było przedmiotem szczegółowej analizy przez obie komisje, czyli Komisję Mienia i Komisję 

Budżetową, które uznały zasadne odstąpienie od żądania zwrotu. Na tej podstawie został 

opracowany niniejszy projekt uchwały Rady Miasta. Dziękuję. 

 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy prezentacje komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zamykam 

dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 

Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 roku 

godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 15.oo. 

Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Na Kozłówce 2 w Krakowie. 
Druk 2553, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również jest to sprawa zwrotu bonifikaty z tytułu nabycia udziału w gruncie związanego z 

lokalem nabytym wcześniej z zasobów spółdzielni. Wszystkie argumenty składane przez 
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wnioskodawcę podlegały ocenie i analizie przez Komisję Mienia oraz Komisję Budżetową, 

które uznały za zasadne odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty. Na tej podstawie został 

opracowany niniejszy projekt uchwały Rady Miasta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 

ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 

roku godzina 15.oo, oraz ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku 

godzina 15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Sądowej 

5 w Krakowie. 
Druk 2554, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również chodzi o zwrot bonifikaty wyłącznie za część gruntu związanego z lokalem, który był 

własnością Państwa, wnioskując do Rady Miasta Państwo uzasadniali swoją prośbę tym, że 

środki  przekazali rodzinie na zakup domu, sprawa była szczegółowo analizowana przez 

Komisję Mienia oraz Komisję Budżetową, które uznały za zasadne odstąpienie od żądania 

zwrotu, na tej podstawie opracowano niniejszy projekt uchwały Rady Miasta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zamykam 

dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 

Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 roku 

godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 15.oo. 

Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Prof. 

Tadeusza Seweryna 6 w Krakowie. 
Druk 2562, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również bonifikata wyłącznie od gruntu związanego z lokalem, Państwo przeznaczyli środki 

na cele mieszkaniowe, sprawa była przedmiotem analizy Komisji Mienia i Budżetowej, które 

uznały za zasadne odstąpienie od żądania zwrotu, co było podstawą do opracowania niniejszego 

projektu uchwały Rady Miasta Krakowa. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zamykam 

dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 

Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 roku 

godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 15.oo. 

Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. 

Łepkowskiego 10 w Krakowie. 
Druk 2567, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również bonifikata związana z udziałem w gruncie, Państwo po sprzedaży przeznaczyli środki 

na własne cele ze względu na konieczność wzmożonej opieki medycznej, sprawa również była 

analizowana przez Komisję Mienia i Budżetową, które uznały za zasadne odstąpienie od 

żądania zwrotu, było to podstawą do opracowania niniejszego projektu uchwały Rady Miasta. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 

ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 

roku godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 

15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, stanowiącej dług spadkowy, udzielonej od 

ceny sprzedaży udziału części nieruchomości gruntowej związanego z 

lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 8 w Krakowie. 
Druk 2568, I czytanie, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również bonifikata związana wyłącznie z udziałem w gruncie, sprawa była przedmiotem 

szczegółowej analizy obu komisji, czyli Mienia i Komisji Budżetowej, które uznały za zasadne 

opracowanie projektu niniejszej uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie odstąpienia od 

żądania zwrotu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 
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Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 

ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 

roku godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 

15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, stanowiącej dług spadkowy, udzielonej od 

ceny sprzedaży udziału części nieruchomości gruntowej związanego z 

lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Okólnej 8 w Krakowie. 
Druk 2569, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również dotyczy to bonifikaty wyłącznie od udziału w gruncie związanego z  lokalem nabytym 

z zasobu spółdzielni, sprawa była szczegółowo analizowana przez Komisję Mienia i 

Budżetową, które uznały za zasadne opracowanie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie 

odstąpienia od żądania zwrotu bonifikaty. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 

ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 

roku godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 

15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. 

Myśliwskiej 72 w Krakowie, stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawców. 
Druk 2570, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Również bonifikata dotyczy wyłącznie gruntu związanego z lokalem nabytym od spółdzielni 

przez wnioskodawcę, Państwo nabyli inny lokal za środki uzyskane ze sprzedaży, inny lokal w 

tym samym budynku dla poprawy swojej sytuacji mieszkaniowej. Obie komisje analizując 

sprawę uznały za zasadne odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty, na tej podstawie został 

niniejszy projekt uchwały Rady Miasta opracowany. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje opinii innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 
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ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 

roku godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 

15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego 

w budynku nr 2 położonym przy ul. Kantora w Krakowie. 
Druk 2578, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu Miasta – p. A. Trembecka 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Niniejszy projekt uchwały dotyczy odstąpienia od żądania zwrotu ceny nabycia lokalu, 

Państwo po nabyciu sprzedali lokal, natomiast okazało się, że sprzedaż była koniecznością, 

ponieważ byli zmuszeni nabyć lokal na parterze ze względu na sytuację zdrowotną i obie 

komisje również analizując tę sprawę uznały za zasadne odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty z tytułu nabycia lokalu. Na tej podstawie opracowano niniejszy projekt uchwały 

Rady Miasta, uprzejmie proszę o przyjęcie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 

ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 22 marca 2022 

roku godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 24 marca 2022 roku godzina 

15.oo. Teraz kolejne druki. Rozpoczynamy procedowanie projektu uchwały według druku 

2572, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem, 72 był 

wycofany, czyli rozpoczynamy procedowanie projektu uchwały według druku 2573, jest to 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta 

Krakowa do projektu uchwały według druku 2573 minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę 

o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Jest to 

 

Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Kampus UJ – Zalesie. 
Druk 2573. Bardzo proszę, tutaj mamy pozytywną opinię Komisji Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska. Bardzo proszę Pani Dyrektor. 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Obszar wskazany do objęcia miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego położony 

jest w południowo – zachodniej części Krakowa w dzielnicy VIII Dębniki. Powierzchnia 

obszaru wynosi 16,3 ha. Całość obszaru objętego przystąpieniem znajduje się w 

obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego III Kampus UJ 

Wschód. Granice obszaru wyznaczone są od północy granicą północnego przeznaczenia drogi 

KDW5 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego III Kampus UJ Wschód, od 

wschodu wschodnią granicą przeznaczenia UN8 w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego III Kampus UJ Wschód, następnie osią ulicy Prof. Michała Bobrzyńskiego, od 
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południa i południowego zachodu granicą działek 136/4 i 129 obręb 35 Podgórze, a następnie 

osią ulicy Luciany Frassati-Gawrońskiej. Celem planu Kampus UJ Zalesie jest zmiana ustaleń 

planistycznych na części obszaru obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego III Kampus UJ Wschód tak, by możliwa była realizacja na tym obszarze 

inwestycji celu publicznego. Sporządzona dla tego obszaru analiza uwarunkowań 

planistycznych wykazała zasadność przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego Kampus 

UJ Zalesie oraz zgodność planowanych rozwiązań planu z ustaleniami Studium. Bardzo 

dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje jeszcze opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie 

widzę, zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? To ja pozwolę sobie 

zadać jedno pytanie, bo mieliśmy jakiś czas temu uchwałę kierunkową dotyczącą przystąpienia 

do planu Ruczaj – Zaborze, tak to się nazywało o ile pamiętam, ja byłem wnioskodawcą między 

innymi tej uchwały i tak widzę, że stopniowo przystępujemy do części tego planu, kiedy 

możemy się spodziewać 100 % pokrycia zgodnie z tamtą uchwałą, czyli ten Ruczaj –  Zaborze. 

Pani Dyrektor wie, że ten ostatni odcinek jest najbardziej kluczowy. 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Tak, podzieliliśmy tą uchwałę kierunkową, o której mówi Pan Przewodniczący na pewne części 

projektu, które jakby urbanistycznie są ze sobą związane ze względu na to, że rzeczywiście ta 

ilość prac związanych z planami jest dość duża, postanowiliśmy jakby przystąpić pierwsze do 

tego planu, dlatego, że rzeczywiście tutaj chodzi o inwestycje celu publicznego dla dwóch 

uczelni i jest to zmiana planu, więc wydaje nam się, że to, po prostu te prace przygotowawcze, 

uwarunkowania będą jakby troszeczkę szybciej przygotowane,  żeby uczelnie mogły 

przygotowywać swoje inwestycje. Natomiast w następnym, w następnej kolejności został nam 

już jeden ten fragment, do którego będziemy przystępować w najbliższym czasie, mam 

nadzieję, że plany, które są przedstawiane Radzie Miasta będą jakby uchwalane sukcesywnie, 

również będziemy mogli wszystkie uchwały kierunkowe realizować. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 

1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. Głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk, projekt uchwały w trybie jednego 

czytania, jest to druk 2563. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu 

uchwały według druku 2563 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to 

 

Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie 

przystąpienia do sporządzenia programu polityki zdrowotnej w zakresie 

wczesnego wykrywania zaburzeń słuchu wśród uczniów szkół podstawowych 

na terenie Krakowa. 
I tutaj ja będę referentem. Mamy pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Uzdrowiskowej. 

Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o program dotyczący wczesnego wykrywania zaburzeń 

słuchu, program badań przesiewowych, takie programy już ma przynajmniej kilka miast, z 

dużych miast jest to na pewno Warszawa. Zaburzenia słuchu są, i tak naprawdę jedną z obecnie 

z chorób cywilizacyjnych, która wiele osób, wiele naszych dzieci również cierpi tak naprawdę 

w związku z chociażby z życiem w takich metropoliach jak nasza, w związku z hałasem 
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emitowanym również w miastach. W tym momencie pewnego rodzaju mamy nasilenie 

problemów ogólno zdrowotnych związanych ze zdalnym nauczaniem, które wymogła na nas 

pandemia, niemniej jednak w ramach tego zdalnego nauczania pojawiają się problemy nie tylko 

natury powiedzmy psychologicznej, ale również zdrowotnej, jeżeli chodzi o postawę, o wzrok, 

ale także o słuch wśród uczniów, wśród dzieci. Mamy obecnie badania przesiewowe 

noworodków, w Krakowie odbyła się w 2016 roku konferencja dotycząca właśnie problemów 

związanych ze słuchem, o których między innymi bardzo często Pani Radna Małgorzata Jantos 

wspominała, współreferentka tego projektu, mamy dane dotyczące miast, w których takie 

badania są przeprowadzane, na przykładzie Warszawy wiemy, że około 10 %  uczniów po 

takich badaniach jest wykrywane, są wykrywane różnego rodzaju zaburzenia słuchu, w tzw. 

mapie potrzeb zdrowotnych dla województwa małopolskiego mamy stwierdzone, że do roku 

2029 w stosunku do roku 2020 zwiększenie liczby osób z zaburzeniami słuchu to może być 

około 4 tys. osób i tutaj są rekomendacje w związku z tym między innymi o wprowadzenie 

różnego rodzaju programów profilaktycznych dotyczących właśnie badań słuchu i wczesnego 

wykrywania takich zaburzeń. Jest to uchwała kierunkowa, doskonale zdajemy sobie sprawę, że 

w wprowadzenie takiego programu zdrowotnego wymaga po pierwsze analizy potrzeb 

zdrowotnych, wymaga oceny Agencji ATOMIC, dlatego tutaj  zostawiamy do dyspozycji Panu 

Prezydentowi dokładne określenie jak taki program powinien wyglądać. Wiem, że tutaj ze 

strony środowiska lekarskiego, ze strony Pana Radnego Kucharskiego też było wsparcie, jeżeli 

chodzi o ten projekt. Bardzo proszę o pozytywne głosowanie nad tym projektem uchwały. Tyle 

ode mnie, czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe w zakresie tej uchwały? 

Nie widzę, zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. 

Zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. Przechodzimy do kolejnego, rozpoczynamy 

procedowanie projektu uchwały według druku 2599, projekt uchwały w trybie jednego 

czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według 

druku 2599 minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam 

do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to 

 

Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na 

celu rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Rejon ulicy Aleksandra 

Lubomirskiego. 
I referuje Pan Przewodniczący Grzegorz Stawowy, bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały kierunkowej do Prezydenta, żeby Prezydent rozpoczął przygotowanie analiz 

zasadności i oczekiwanych efektów planu miejscowego na tym obszarze, wniosek rady 

dzielnicy i nie ukrywamy, że teraz jak będą takie wnioski wpływały, tak kiedyś wysyłałem 

korespondencję do Prezydenta, /…/ wynikało, że się nie da tego zrobić, a teraz będziemy 

przygotowywali konkretne uchwały, jeżeli to jest teren, który nie ma analizy zasadności 

przystąpienia do planu miejscowego to będzie to uchwała kierunkowa skierowana przez 

komisję na Radę Miasta, a jeśli to będzie teren, który ma zrobione analizy będzie od razu 

uchwała o przystąpieniu do planu miejscowego, bo wbrew temu, co mówił Pan Sekretarz na 

początku Sesji, że Wydział nic nie robi i się nie wyrabia, ja uważam, że mógłby pracować 

sprawniej i więcej planów uchwalać tak, ażeby dotrzymał Prezydent Muzyk słowa i na koniec 
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kadencji Kraków miał cały obszar pokryty planem miejscowym, bo tak Prezydent Muzyk nam 

tutaj zdeklarował. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Ja tylko jednym zdaniem do Pana Przewodniczącego Stawowego, ja nigdy nie powiedziałem, 

że Wydział nic nie robi, nie, nawet między słowami, powiedziałem, że jest odwrotnie, że jest 

zarobiony Panie Przewodniczący, pracuje nad 60 projektami, ale pracuje nad 60-cioma, w 

związku z tym prosiłbym jednak żeby nie interpretować czy nadinterpretowywać moje 

wypowiedzi, że nic nie robi, naprawdę dokładnie chciałem powiedzieć coś odwrotnego, nie 

tylko chciałem, ale powiedziałem coś odwrotnego. Dziękuję. Ja już niestety nie zawsze mam 

wpływ na to, co kto rozumie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Rozumiem, że to było w ramach opinii Pana Prezydenta. Czy mamy opinie komisji, stanowiska 

klubowe w tej sprawie? Skoro nie to otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa 

Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa  

zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk według druku 

2600, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta 

Krakowa do projektu uchwały według druku 2600 minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę 

o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na 

celu rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Rejon Al. Powstania 

Warszawskiego i ul. Pułkownika Francesco Nullo. 
Druk 2600, referuje Pan Przewodniczący Grzegorz Stawowy, bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Sytuacja taka sama jak we wcześniejszym projekcie uchwały, na wniosek rady dzielnicy 

proponujemy przystąpienie, uchwałę kierunkową, żeby Prezydent przystąpił do analizy 

zasadności sporządzenia planu miejscowego, na tym obszarze nie ma planu miejscowego, więc 

wydaje się to w pełni zasadne, proszę o poparcie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo czy mamy prezentację opinii komisji, Prezydenta, stanowiska klubowe w 

tej sprawie? Nie widzę, zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? 

Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam 

dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny projekt według druku 2603, 

jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie z paragrafem 34 ust. 2 Statutu 

Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2603 minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego 

prowadzącego obrady. Jest to projekt uchwały 
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Zmieniający uchwałę nr LXXV/1836/17 Rady Miasta Krakowa z dnia  

14 czerwca 2017 r. w sprawie zasad i trybu nadawania Honorowego 

Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa. 
Jest to projekt Komisji Edukacji, tutaj referuje Pani Radna Agata Tatara, bardzo proszę. Jeżeli 

nie ma to rozumiem, że Pan Przewodniczący Edward Porębski, bardzo proszę. 

 

Radny – p. E. Porębski 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

To jest uchwała dotycząca zmiany uchwały, tak jak Pan Przewodniczący był uprzejmy 

powiedzieć, z 14 czerwca 2017 roku, dotyczyła oczywiście Honorowego Obywatelstwa 

Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa. Szanowni Państwo konkretnie to chodzi o to, że 

ponieważ do tej pory kadencja rady czy samorządów trwała 4 lata, teraz trwa 5 lat, w związku 

z tym chodzi o to, żeby w każdym roku można przyznać obywatelstwo zwiększamy tu i 

proponujemy zwiększenie na 5-ciu kandydatów. Ja tylko zacytuję zapis z tej uchwały  

z 14 czerwca 2017 roku, który dotyczy paragrafu 3 pkt 3: Wniosek o nadanie Honorowego 

Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa składa się, składa Przewodniczący 

Rady Miasta Krakowa najpóźniej do 31 marca każdego roku. Dlatego prosiliśmy, żeby to w 

trybie nagłym, ponieważ czas jak wiemy nas goni. I w punkcie, w tymże paragrafie w punkcie 

4: Rada Miasta Krakowa może przyznać do 4-ch tytułów Honorowego Obywatelstwa 

Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa w każdej kadencji. Dlatego tu zmieniamy i bardzo 

prosimy o przegłosowanie tego druku, 5 lat trwa kadencja, w związku z tym żeby w każdym 

roku mógł być zgłoszony jeden kandydat. Dziękuję bardzo. 

 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, Pana Prezydenta, stanowiska 

klubowe? Nie widzę, zatem otwieram, Komisja Edukacji rozumiem pozytywnie, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zgodnie z paragrafem 36 

ust. 1 pkt 6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. Głosowanie w bloku głosowań. Szanowni Państwo kolejny druk to jest dotyczący 

rezolucji w sprawie znacznego przyspieszenia realizacji zagospodarowania Wesołej, tutaj 

dostałem informację, że druk prawdopodobnie zostanie wycofany zgodnie z wolą 

wnioskodawców i prośba o przerwę, więc zarządzam 15 minut przerwy, najpierw mamy 

przerwę, potem blok głosowań, a potem koniec. Przerwa do 12.40. Szanowni Państwo właśnie 

mówiłem przed chwilą, że była informacja od wnioskodawców, że będzie prawdopodobnie ten 

druk wycofany i prosili o przerwę przed tym drukiem. Już zarządziłem. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 12.40. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo sprawdzimy kworum teraz, bardzo proszę o uruchomienie kworum. 

 

Panie Przewodniczący Fijałkowska obecna, tylko zniknął mi przycisk do sprawdzenia 

obecności. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo mamy kworum, ale bardzo bym prosił o zajmowanie miejsc. Szanowni 

Państwo w związku z drukiem 2557-R, to jest rezolucja w sprawie Wesołej, na podstawie 

paragrafu 19 ust. 5 Statutu Miasta Krakowa w uzasadnionych przypadkach Przewodniczący ma 
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prawo postawić pod głosowanie wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad  w 

dowolnym czasie trwania Sesji. Rada rozstrzyga o wycofaniu projektu uchwały z porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Wobec tego zgłaszam 

wniosek o zdjęcie punktu z porządku obrad według druku 2557-R w sprawie rezolucji w 

sprawie znacznego przyspieszenia realizacji zagospodarowania Wesołej. Wniosek został 

uzgodniony z wnioskodawcami tego druku. To jest wniosek formalny. Szanowni Państwo głos 

za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo głosowali? Wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Szanowni Państwo 29 Radnych było za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Wniosek został 

przyjęty. Tutaj, bardzo proszę Panie Sekretarzu. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

W trybie paragrafu 32 Statutu, w trybie nagłym, proszę o wprowadzenie i rozpatrzenie, jako 

sprawy nagłej projektu uchwały według druku 2598, jest to projekt uchwały zmieniający 

uchwałę numer 2083/21 Rady Miasta Krakowa z dnia 15 grudnia w sprawie budżetu miasta 

Krakowa na rok 2022. Projekt tej uchwały zawiera upoważnienie dla Prezydenta, o którym 

mowa w specustawie ukraińskiej, to jest w ustawie o pomocy Ukrainie w związku z konfliktem 

zbrojnym na terenie tego państwa z 12 marca br., który właśnie pozwala upoważnić Prezydenta 

do dokonywania przesunięć w ramach pomiędzy paragrafami, w ramach rozdziałów. 

Wymagane podpisy w załączeniu. Jednocześnie już na tym etapie pozwolę sobie jeszcze przed 

zakończeniem I czytania zasygnalizować Państwu, że jednocześnie składam wniosek  o 

wprowadzenie i odbycie dzisiaj drugiego czytania tego projektu. Wymagane podpisy w 

załączeniu. I ostatni wniosek, również w trybie paragrafu 32, o wprowadzenie i rozpatrzenie, 

jako sprawy nagłej projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej przez 

Gminę Miejską Kraków na rzecz obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa. W związku  z tym, że ta uchwała może jeszcze nie wszyscy mieli czas 

się z nią zapoznać, zatem tytułem tylko wstępu powiem, że specustawa ukraińska stworzyła 

możliwości dla gminy do finansowania ze środków własnych określonych zadań wobec 

uchodźców, przy czym oczywiście te środki będą mogły pochodzić między innymi z darowizn, 

na które, celem zbierania, których utworzyliśmy odpowiednie rachunki bankowe, ustawa 

wprost stanowi, że jeżeliby taka pomoc miała być świadczona to rada gminy jest zobowiązana 

ustalić cel, na który ta pomoc będzie świadczona. Ja w kilku zdaniach oczywiście mógłbym, i 

proszę mnie później zwolnić już przy referowaniu uchwały z obowiązku szczegółowego 

omawiania uchwały, bo omówię ją teraz po to, żebyście Państwo wiedzieli, co w tej uchwale 

jest. Tak jak powiedziałem uchwała została przed chwilą doręczona. Mianowicie, jeżeli chodzi 

o te cele, na które mogłyby być przeznaczane środki gminy w zakresie pomocy obywatelom 

Ukrainy, którzy znajdują się na terenie Rzeczypospolitej Polskiej te obszary dotyczyłyby 

zakwaterowania, w tym obsługi i koordynacji relokacji obywateli Ukrainy, zapewnienia 

wyżywienia zbiorowego, zapewnienia transportu do i pomiędzy miejscami zakwaterowania, 

finansowania przejazdów środkami transportu, zapewnienia środków czystości i higieny 

osobistej, odzieży i żywności oraz innych produktów. To są, to jest tylko na razie część tych 

zadań, ale tutaj pozwolę się zatrzymać, bo te zadania są w jakimś stopniu refinansowane przez 

służby Wojewody, ale w związku z tym, że mamy świadomość, że to refinansowanie nie będzie 

w 100 %, zatem chcemy też żeby w takim zakresie, w jakim to nie zostanie zrefinansowane 

przez Wojewodę, było finansowane ze środków gminnych. Dodatkowo jeszcze mamy/…/ 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo bym prosił o zachowanie spokoju na sali. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Dodatkowe obszary to jeszcze organizowanie procesu adaptacji, integracji obywateli Ukrainy 

w mieście Krakowie ze szczególnym uwzględnieniem dzieci i młodzieży, zapewnienie miejsca 

wsparcia, opieki i aktywności dla dzieci i ich rodziców, opiekunów, dofinansowanie żywienia 

w przedszkolach i szkołach oraz dowozu dzieci, uczniów z orzeczeniem o potrzebie kształcenia 

specjalnego, który nie jest subwencjonowany, wspieranie procesu aktywizacji obywateli 

Ukrainy na lokalnym rynku pracy. Tak, że uchwała zasadniczo zawiera tylko wskazanie tych 

obszarów, na które będziemy mogli wydatkować środki gminne. Wykaz wymaganych 

podpisów w załączeniu, przekazuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze. Szanowni Państwo, zatem przechodzimy do procedowania wniosku o wprowadzenie 

druku numer 2598, to jest druk w sprawie zmiany uchwały Nr LXXV/2083/21 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie budżetu miasta Krakowa na rok 2022. Głos 

za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dobrze, zatem zamykam głosowanie, bardzo poproszę o 

wynik. 

 31 Radnych za, 0 przeciw, 1 Radny się wstrzymał. Wniosek został przyjęty.  

 

 Zatem przechodzimy do kolejnego wniosku o wprowadzenie według druku numer 2606, 

jest to w sprawie określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Miejską Kraków na 

rzecz obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Głos 

za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. 

 

Pan Bolesław Kosior, chyba 2603.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

2606.  

 

Pan Bolesław Kosior, tak, przepraszam, mam wyświetlone. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję, 2606, głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo wzięli udział w głosowaniu? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek został przyjęty. Wobec tego 

myślę, że przejdziemy do procedowania, bardzo proszę czy Pan Dyrektor, Pan Sekretarz? Druk 

2598, jest to projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 
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Zmieniająca uchwałę Nr LXXV/2083/21 Rady Miasta Krakowa z dnia  

15 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2022. 
Druk 2598. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera, projektem uchwały wprowadza się upoważnienie dla Prezydenta 

Miasta Krakowa do dokonywania zmian dochodów i wydatków budżetu miasta Krakowa oraz 

dokonywania przeniesień wydatków między działami klasyfikacji budżetowej zgodnie z art. 

111 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy. Upoważnienie to dotyczy przenoszenia środków 

na, w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Panie Przewodniczący, ponieważ jest jeszcze potrzeba złożenia poprawki do tego druku to 

proszę o wydłużenie terminu poprawek nie do końca dyskusji tylko na przykład do godziny 

13.10. Dlaczego 16.oo? Bo wystarczy mi 10 minut na to, żeby zamienić, dlatego wnoszę do 

godziny 13.10 na wszelki wypadek Panie Przewodniczący. Dziękuję. 

 

 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Wniosek o przerwę? O wydłużenie, dobrze, czyli o 13.10 termin na autopoprawki? Na 

poprawki, dobrze. Czy mamy jakieś inne zgłoszenia? Nie widzę, wobec tego zamykam 

dyskusją, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 

Statutu Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 16 marca 2022 roku 

godzina 13.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na 16 marca 2022 roku godzina 13.10. 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu, projekt uchwały w trybie dwóch czytań, jest to 

druku 2606. 

 

Określenie zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Miejską Kraków na 

rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. 
I referuje tutaj Pan Sekretarz, bardzo proszę. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt dotyczy określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Miejską Kraków na 

rzecz obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Zakres 

tej pomocy już szczegółowo przed chwilą omówiłem, zatem dołożę tylko, że uchwała wchodzi, 

jeżeli Państwo ją podejmiecie, wejdzie w życie z dniem podjęcia, ale skutki będzie wywoływała 

od 24 lutego br., to jest dokładnie tak samo jak specustawa odnosząca się do pomocy 

obywatelom Ukrainy. Dziękuję serdecznie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 
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Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 

ust. 6 Statutu Miasta Krakowa określam, Panie Sekretarzu tutaj nie ma wniosku, Szanowni 

Państwo żeby tutaj wyjaśnić tą sytuację, przerwa do 13.oo. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 13.oo. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo wznawiamy posiedzenie Sesji Rady Miasta. Tytułem sprostowania, był to 

druk, projekt uchwały w trybie jednego czytania i tutaj, Szanowni Państwo Radni bardzo bym 

prosił o spokój, Panie Przewodniczący Hawranek, Panie Przewodniczący Sęk bardzo bym 

prosił, a więc w trybie sprostowania, był to projekt w trybie jednego czytania i zgodnie z 

paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały według druku 2606 minął 

termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu 

zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składnie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. I tutaj wobec tego otwieram ponownie dyskusję, czy 

Państwo Radni, czy są jakieś zgłoszenia? Nie widzę, zatem zgodnie z paragrafem 36 ust. 1 pkt 

6 Statutu Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu.. 

Szanowni Państwo zaraz przejdziemy do bloku głosowań.  

 

 Szanowni Państwo przechodzimy do bloku głosowań. Pierwszy projekt rezolucji 

według druku 2604-R, jest to rezolucja w sprawie nazwy Hetmana Piotra Konaszewicza 

Sahajdacznego ulicy w Krakowie ulicy w Krakowie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 Radnych za, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny druk numer 2605-R. Jest to rezolucja w sprawie wsparcia Gminy Miejskiej 

Kraków w związku z agresją Rosji na Ukrainę. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny druk 2559. Są to zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2022. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk 2555. Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki 

Uzależnień w Krakowie ul. Rozrywka 1 osoby przyjętej celem wytrzeźwienia. Otwieram 

głosowanie. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 38 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk według numeru 2544. Jest to zmieniająca uchwałę nr XXXIII/228/91 w 

sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk 2560. Jest to uchwała zmieniająca uchwałę nr XC/1348/13 w sprawie 

przekształcenia Specjalistycznej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej PARKOWA 

w Krakowie, ul. Parkowa 12. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 38 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk numer 2586. Jest to określenie rodzajów zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według 

algorytmu w 2022 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w Gminie Miejskiej Kraków. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo głosowali? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 38 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk 2561. Jest to program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganie bezdomności zwierząt na rok 2022. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 40 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk 2565. Jest to druk dotyczący nazwy skweru, chodzi o skwer Ewy 

Demarczyk. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Czy ktoś mógłby się z Panią Grażyną porozumieć.  

 

Pani Grażyna Fijałkowska, przepraszam, to nie ja. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przepraszam, to ja źle tutaj odczytałem. Przepraszam, moja wina. Dobrze, głosujemy, zamykam 

głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 40 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. Znaczy, ja 

przepraszam, ale nie rozumiem, czy ktoś ewentualnie z klubu mógłby się porozumieć?  

 

Szanowni Państwo przechodzimy do kolejnego druku 2566. Jest to druk dotyczący 

nazwy ulicy, chodzi o ulicę Marceliny Kulikowskiej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 Radnych za, 5 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2584. Jest to projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z 

budżetu Gminy Miejskiej Kraków z przeznaczeniem na realizowane w 2022 roku prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy 

Miejskiej Kraków, niestanowiących jej wyłącznej własności. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo oddali głos? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 37 Radnych za, 0 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2585. Jest to uchwała zmieniająca uchwałę nr XXI/353/15 w sprawie 

ustanowienia Nagrody Literackiej Miasta Krakowa pod nazwą Nagroda im. Józefa Konrada 

Korzeniowskiego. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 39 Radnych głosowało za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2587. Jest to zatwierdzenie zarządzenia nr 523/2022 Prezydenta Miasta 

Krakowa z dnia 3 marca 2022 r. w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowego, bezpłatnego abonamentu postojowego dla obywateli Ukrainy 

uprawniającego do postoju w obszarze płatnego parkowania w Krakowie. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 40 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk numer 2588. Jest to zatwierdzenia zarządzenia nr 550/2022 Prezydenta 

Miasta Krakowa z dnia 4 marca 2022 r. w sprawie przepisów porządkowych dotyczących 

wprowadzenia czasowej stawki zerowej opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz 
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kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdów obywateli Ukrainy 

przybyłych do Rzeczpospolitej Polskiej od dnia 24 lutego 2022 roku. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 39 osób za, 0 przeciw, 0 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2518. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 6 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku przy ul. Sodowej Nr 48 wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 Radnych za, 6 przeciw, 3 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2522. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 10 stanowiącego własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonego w budynku przy ul. Stefana Grota-Roweckiego Nr 35 wraz 

z udziałem w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo głosowali? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 Radnych za, 10 przeciw, 4 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2523. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 41 usytuowanego w budynku na os. Centrum B 1 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 51 % bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 Radnych za, 1 osoba przeciw, 8 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2524. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego niezabudowanych nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonych w Krakowie przy ul. Do Sanktuarium Bożego 

Miłosierdzia. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób za, 8 przeciw, 6 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Druk 2525. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 
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położonego w budynku przy ul. Brzozowej Nr 14 wraz z pomieszczeniem przynależnym i 

udziałem w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób za, 14 przeciw, 5 osób się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2526. Jest to wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Gołaśka 8 w Krakowie. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 osób za, 2 przeciw, 5 Radnych się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Druk 2527. Jest to wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/12 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, będącej długiem spadkowym, udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału  części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym na 

os. Albertyńskim 20 w Krakowie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 osób za, 0 przeciw, 6 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2528. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu o przeznaczeniu innym niż mieszkalne oznaczonego Nr 55A 

położonego w budynku wielomieszkaniowym w os. Stalowym Nr 5 w Krakowie stanowiącego 

własność Gminy Miejskiej Kraków wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz w sprawie 

utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XLI/1070/20 z dnia 10 czerwca 2020 roku. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby za, 7 przeciw, 7 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2529. Jest to wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 5/6 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Pani Alicja jeszcze jest za. Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Czyli mamy 35 osób za, 0 przeciw, 5 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 
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Druk 2530. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 23 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w 

budynku przy ul. Jakuba Nr 3 wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w 

nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska za czyli 23 osoby za, 12 przeciw, 4 się wstrzymały. Uchwała 

została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2538. Jest to wyrażenie zgody na udzielenie od 2022 roku bonifikaty w 

wysokości 90 % dla Centrum Administracyjnego nr 2, od opłaty rocznej ustalonej, jako 0,3 % 

ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu ustanowionego na nieruchomościach lokalowych 

nr 1, 2 i 3 w budynku przy ul. Naczelnej 12 w Krakowie wraz ze związanymi z nimi udziałami 

w działce nr 370/1 obręb 22 jednostka ewidencyjna Śródmieście, stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Kraków. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska SMS za, czyli 35 osób za, 1 przeciw, 4 się wstrzymały. 

Uchwała została przyjęta. 

 

Druk 2539. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 4 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Urzędniczej Nr 45 wraz 

z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska za, czyli 19 osób za, 12 przeciw, 8 się wstrzymało. Uchwała 

została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2540. Jest to wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 16 usytuowanego w budynku przy ul. Jaremy 14A w Krakowie na rzecz 

najemcy z zastosowaniem 71 % bonifikaty.  Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 osób za, Pani Alicja Szczepańska przeciw, czyli 3 osoby przeciw, 5 osób się 

wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2541. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 13A stanowiącego własność Gminy Miejskiej 
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Kraków, położonego w budynku przy ul. Starowiślnej Nr 85 wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób za, 14 z Panią Alicją przeciw, 3 osoby wstrzymały się. Uchwała została 

przyjęta. 

 

Przepraszam, ja jeszcze byłam głosem za, Małgorzata Jantos, nie zdążyłam. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

To rozumiem, że do protokołu odnotowane. Kolejny druk 2542. Jest to wyrażenie zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 25 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy 

ul. Stefana Batorego Nr 5 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób za, 13 przeciw, 6 osób wstrzymało się. Uchwała została, Pani Alicja 

Szczepańska przeciw, czyli 13 osób przeciw, 6 wstrzymało się. Uchwała została przyjęta. 

Kolejny druk 2543. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 12 stanowiącego własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonego w budynku przy ul. Św. Benedykta Nr 11 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 17 osób za, 15 razem z Panią Alicją Szczepańską, przeciw, 7 osób się wstrzymało. 

Uchwała została przyjęta.  

 

Przechodzimy do druku 2573. Jest to przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Kampus UJ – Zalesie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 39 osób za, 1 osoba przeciw. Uchwała została przyjęta. 

 

Kolejny druk 2553. Jest to ustalenie kierunków działania dla Prezydenta Miasta 

Krakowa w zakresie przystąpienia do sporządzenia programu polityki zdrowotnej w zakresie 

wczesnego wykrywania zaburzeń słuchu wśród uczniów szkół podstawowych na terenie 

Krakowa. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 40 osób za, 0 przeciw, Pani Alicja Szczepańska za, czyli 41 osób za, 0 przeciw, 0 się 

wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

Przechodzimy do kolejnego druku 2599. Jest to ustalenie kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa mających na celu rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru rejon ulicy 

Aleksandra Lubomirskiego. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób za, 1 przeciw, 0 się wstrzymało. Uchwała została podjęta. Poproszę o wydruk. 

 

Przechodzimy do druku 2600. Jest to ustalenie kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa mających na celu rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Rejon Al. Powstania 

Warszawskiego i ul. Pułkownika Francesco Nullo. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób plus Pani Alicja Szczepańska, czyli 36 osób za, 1 przeciw, 0 się wstrzymało. 

Uchwała została podjęta. Poproszę o wydruk. Konsekwentnie.  

 

Szanowni Państwo kolejny druk 2603. Jest to uchwała zmieniająca uchwałę nr 

LXXV/1836/17 Rady Miasta Krakowa z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie zasad i trybu 

nadawania Honorowego Obywatelstwa Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska za, czyli 40 osób za, 0 przeciw, 0 się wstrzymało. Uchwała 

została podjęta.  

 

Tutaj mamy ten wniosek, Szanowni Państwo druk 2598, jest to projekt uchwały 

zmieniający uchwałę Nr LXXV/2083/21 Rady Miasta Krakowa z dnia 15 grudnia 2021 r. w 

sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2022.  I tutaj mamy wniosek formalny o wprowadzenie 

do II czytania. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi?  Nie widzę,  wobec tego otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik.  

 

 25 osób za, 0 przeciw, 8 się wstrzymało. Czyli wniosek został przyjęty. I tutaj, poproszę 

o wydruk. Szanowni Państwo otwieram drugie czytanie. Bardzo proszę Pani Skarbnik. 

 

Zmieniająca uchwałę Nr LXXV/2083/21 Rady Miasta Krakowa z dnia  

15 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Miasta Krakowa na rok 2022. 
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Skarbnik Miasta Krakowa – p. M. Okarmus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały wpłynęły trzy poprawki, dwie poprawki Klubu Radnych Platforma 

Koalicja Obywatelska i ona zmienia treść paragrafu 16 gdzie upoważnienie dotyczy tylko 

zmian w planie dochodów i wydatków bieżących tylko oraz przeniesienia między działami 

klasyfikacji budżetowej wydatków w kwocie łącznej nieprzekraczającej 100 mln zł. Chciałam 

Państwu zwrócić uwagę, że w momencie, kiedy wpłynie darowizna i wydatek będzie powyżej 

10 tys. to Pan Prezydent będzie musiał przygotować projekt uchwały na Radę, bo wydatki 

bieżące są tylko do 10 tys. zł. Natomiast druga poprawka dotyczy ograniczenia czasowego 

Szanowni Państwo i to jest tak, upoważnienie, o którym  mowa obowiązuje do 30 czerwca 2022 

roku, ja nie mam opinii na piśmie, jestem tylko po rozmowie telefonicznej z Regionalną  Izbą 

Obrachunkową, która w dniu dzisiejszym miała Kolegium i mam informacje, że nie można 

czasowo dawać upoważnień, czyli jeżeli taka poprawka przejdzie ona prawdopodobnie, będzie 

stwierdzona nieważność w tym zakresie tego zapisu. I następna poprawka Pana Radnego 

Pietrasa i ona również zmienia paragraf 16, natomiast w stosunku do poprawki Klubu Platforma 

Koalicja Obywatelska ona właściwie, właściwie to są dwie sprzeczne poprawki. Ta poprawka 

pozostawia zapis paragrafu pierwotnej uchwały z 16-go, dodając tylko punkt 2, gdzie 

zobowiązuje Prezydenta do comiesięcznego sprawozdania w zakresie dokonywanych zmian w 

planie dochodów i wydatków budżetu miasta Krakowa.  

W związku z powyższym to są dwie wykluczające się poprawki, jeśli przejdzie jedna to nie 

będzie mogła przejść druga poprawka. I oczywiście Pan Prezydent nie opiniuje tych poprawek. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czy mamy tutaj stanowiska? Otwieram dyskusję, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Poprawki zostały złożone, dlatego, że pierwotnym projekt uchwały de facto pozbawia Radę 

Miasta najważniejszego uprawnienia wynikającego zarówno z ustawy o samorządzie gminnym 

jak i z ustawy o finansach publicznych to znaczy kształtowania i kontroli nad budżetem miasta. 

Jeżeli, że tak powiem poprawki nie zostaną przegłosowane to zdawajmy sobie z tego sprawę 

wszyscy, mówię o poprawkach dotyczących ograniczenia przesuwania środków do środków 

bieżących jak również o poprawce dotyczącej ograniczenia czasowego. Ja wiem, że RIO 

wyraża wątpliwości czy faktycznie takie ograniczenie czasowe jest możliwe czy nie jest 

możliwe, niemniej jednak to są wątpliwości wyrażane ustnie na zasadzie telefonu. Jeżeli RIO 

uzna, że ograniczenie czasowe nie jest możliwe to nic nie stoi na przeszkodzie żeby uchyliło 

ten punkt uchwały, ale będzie musiało to udowodnić, bo w opinii prawników, z  którymi 

rozmawiałem ograniczenie czasowe wynika wprost z kodeksu cywilnego jak również wynika 

z zapisów uchwały o samorządzie jak również z zapisów uchwały o finansach publicznych. 

Tak, że jeżeli RIO uzna inaczej to będzie musiało, biorąc pod uwagę te trzy akty prawne w 

randze ustawy, uzasadnić swoje stanowisko i nic nie stoi na przeszkodzie żeby ten punkt 

uchyliło. Zaś, co do pierwotnego tekstu. Zdajmy sobie z tego sprawę, że jeżeli nie ma żadnego 

ograniczenia czy nie ma ograniczenia kwotowego czy ograniczenia, co do rodzajów, wysokości 

wydatków to to jest upoważnienie, które upoważnia Pana Prezydenta, a tak naprawdę nie Pana 

Prezydenta osobiście, bo Pan Prezydent najprawdopodobniej zadziała w ten sposób, że wyśle 

pismo do wydziałów, potrzebuję na przykład 100 mln, wskażcie z czego mi te 100 mln 

podarujecie, upoważnia Pana Prezydenta do całkowitej zmiany budżetu poza jakąkolwiek 
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kontrolą Rady Miasta, bo odbywa się to zarządzeniem, których jest wydawanych kilka tysięcy 

rocznie, Radni nawet nie będą wiedzieli, że taka zmiana nastąpiła, mogą się na przykład 

zorientować, że ich zadanie zostało wycofane z realizacji w danej jednostce wtedy jak przyjdą 

do nich mieszkańcy i zapytają dlaczego to zadanie nie jest realizowane. Dlatego ograniczenie 

tylko i wyłącznie do wydatków bieżących, bo wydatki bieżące stosunkowo są łatwe do 

przywrócenia w budżecie jeżeliby się pojawiły pieniądze, w przypadku wydatków 

majątkowych jest to znacznie, znacznie trudniejsze. A koniec końców sesje Rady odbywają się 

co dwa tygodnie, wszelkie druki budżetowe są procedowane bez jakiejkolwiek zwłoki, jeżeli 

jest taka potrzeba, biorąc pod uwagę warunki, w których się znajdujemy, nic nie stoi na 

przeszkodzie żeby jeden czy drugi Pan Przewodniczący zwoływał sesje Rady nawet, co tydzień 

i jeżeli jest naprawdę pilna potrzeba bo to my nawet zdalnie możemy się spotkać i dokonać 

przesunięcia o większej kwocie. Decyzja należy do Państwa Radnych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Bardzo proszę Pan Sekretarz. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja tylko jednym zdaniem, bo tutaj został narysowany taki czarny scenariusz gdzie Prezydent 

dokona zupełnej dewastacji budżetu, zmieni wszystko, nie będzie realizował różnych zadań, 

myślę Panie Przewodniczący, że to troszkę za daleko. Po pierwsze ten przepis, który jest 

podstawą udzielenia upoważnienia Prezydentowi przez Wysoką Radę dotyczy przesuwania 

środków na określony cel, czyli na pomoc uchodźcom. Zatem nie chodzi tutaj o sytuację, kiedy 

Prezydent uzna, że zamiast jednej inwestycji będzie realizował inną inwestycję tylko chodzi 

tutaj o przesuwanie środków, które w efekcie będą mogły być przeznaczone tylko na pomoc 

Ukraińcom. I to chciałem doprecyzować, żeby tutaj nie powstał taki czarny obraz, że my, jako 

urzędnicy będziemy mogli zmienić całkowicie budżet i zrealizować inne zadania niż Państwo 

ustaliliście. Nie, tak nie będzie, tymi innymi zadaniami może być tylko pomoc uchodźcom z 

Ukrainy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo do protokołu, bo to nie zostało powiedziane, otwieram dyskusję, czy ktoś z 

Państwa Radnych jeszcze? Bardzo proszę Pan Radny Łukasz Sęk. 

 

Radny – p. Ł. Sęk 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Znaczy ja myślę, że co do tego, o czym przed chwilą powiedział Pan Sekretarz to nikt z nas na 

tej sali nie ma żadnej wątpliwości to znaczy, co do tego, jaki jest cel tych wydatków i nikt z nas 

myślę, że nie będzie miał wątpliwości, co do tego, że jeżeli środki będą potrzebne na pomoc 

dla tych osób to będzie należało je przekazać. Pewnie jedyna wątpliwość, jaka będzie się 

zawsze pojawiać to jest skąd te środki będą pochodzić, to jest naturalne i oczywiste i oczywiście 

nikt nie sugeruje, że będą przeniesienia z jednej inwestycji na inną, ale zawsze skądś te środki 

trzeba będzie przenieść, te środki nam nie spadną z nieba, jeżeli będziemy musieli je przekazać 

to będziemy musieli skądś je zabrać. I rzeczywiście taka sytuacja już miała miejsce w 

momencie, kiedy wybuchła pandemia, takie upoważnienie było dla Pana Prezydenta, ale to była 

taka sytuacja, w której Rada Miasta się nie spotykała w związku z pandemią, więc zrozumiałe 

było to, że Pan Prezydent żeby mógł działać, potrzebował takie upoważnienie na bieżąco. 

Natomiast teraz Rada spotyka się normalnie, co dwa tygodnie, jeżeli jest potrzeba to może się 

spotkać w sposób nadzwyczajny w krótszym terminie, więc ja nie widzę żadnego uzasadnienia 
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do tego żeby w sposób b nieograniczony takie upoważnienie przekazywać, tym bardziej, że 

Rada może się spotkać w sposób zdalny dalej, czyli de facto, jeżeli będzie potrzeba sesji 

nadzwyczajnej to nie ma z tym żadnego problemu, a odnosząc się do tych darowizn, które były 

wspomniane, ja rozumiem, że ta kwota 10 tys. zł, ale to nie jest kwota, która dotyczy każdej 

darowizny, to znaczy, jeżeli te darowizny się uzbierają w kwotę 500 tys. zł to będzie można 

jedną uchwałą przenieść 500 tys. zł, a nie trzeba będzie podejmować uchwały do każdej 

darowizny, która będzie powyżej 10 tys. zł, więc żeby to dość jasno wybrzmiało, to nie jest tak, 

że będzie później 150 uchwał, bo tyle będzie na przykład darowizn, tylko będzie 15 uchwał na 

kwoty tam pół miliona złotych, milion złotych, sześćset tysięcy itd. Więc myślę, że z jednej 

strony wszyscy rozumiemy, jakie są potrzeby, nikt z nas nie kwestionuje, myślę, na tej sali 

celów tych wydatków, z drugiej strony rzeczywiście kwestie budżetowe to jest chyba 

najpoważniejsze upoważnienie Rady Miasta Krakowa, nie tylko Krakowa, ale jakiejkolwiek 

rady gminy, więc wydaje się, że jeżeli rezygnujemy z tego upoważnienia na rzecz Pana 

Prezydenta no to jednak trudno się dziwić, że chcemy to w jakiś sposób  ograniczyć.  Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Adam Migdał, Przewodniczący Adam Migdał proszę. 

 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja powtórzę w dalszym ciągu, że to jest czarnowidztwo jakie tutaj Pan Przewodniczący 

Hawranek rozsiewa, co do intencji ukrytych, nie wiem, Pana Prezydenta na upoważnienie 

Rady. Chciałbym proszę Państwa zwrócić Państwu uwagę, że raz, że środki są celowe, czyli na 

pomoc Ukrainie, a dwa, że była taka ustawa, że w celu zapewnienia prawidłowej realizacji 

zadań związanych z, za chwilkę powiem, z czym, zarząd powiatu lub województwa może 

dokonywać zmian w planie dochodów i wydatków budżetu, w tym dokonywać przeniesień 

wydatków między działami klasyfikacji budżetowej. Chodzi o ustawę covidową. Z mojej 

wiedzy, bardzo proszę żeby tu ewentualnie Pani Skarbnik potwierdziła, żadnych działań, które 

by, jak to Państwo nazywają, demolowały budżet czy miały intencje ukryte przenoszenia zadań, 

które sobie Radni powprowadzali do budżetu na inne potrzeby nie miało coś takiego miejsca. I 

proszę nie rozsiewać takiego czarnowidztwa, że scenariusz jest przygotowany taki po to, żeby 

Pan Prezydent mógł pościągać z zadań, które Radni chcieliby zrealizować dla mieszkańców, a 

mieszkańcy będą mieli pretensje do tychże Radnych, że nie dopilnowali właśnie, bo mogli dać 

ograniczenia. To jest po prostu bez sensu, co Państwo mówicie w tym momencie. Przepraszam, 

że to powtarzam, ale, niepotrzebnie zajmuję Państwu czas, ale to wszyscy będziemy za chwilę 

powtarzali to samo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Przewodniczący Andrzej Hawranek bardzo proszę, bardzo bym prosił o nie 

prowadzenie dyskusji. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

W odniesieniu do wypowiedzi Pani Skarbnik, ale również do mojego przedmówcy, 

przepraszam, Pana Sekretarza jak również do mojego przedmówcy, moje słowa opierają się na 

doświadczeniach dotychczasowych i na konkretnych zadaniach, których listę mogę 

przedstawić tylko muszę ją zebrać, usuniętych Radnych na podstawie poprzedniego 

upoważnienia dotyczącego ustawy covidowej. Tak, że Panie Adamie to nie jest kłamstwo tylko 
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to są fakty, zadania Radnych przy poprzednim upoważnieniu, konkretne zadania były usuwane 

i zgadzam się tutaj z Panem Sekretarzem, że cel jest szczytny, ale powiedział o tym wyraźnie 

Pan Radny Sęk i ważne jest nie tylko na co, ale również, z czego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Następny Pan Przewodniczący Grzegorz Stawowy bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

My mamy trzy kluczowe kompetencje. Pierwsza z nich to jest uchwalenie budżetu miasta, 

drugie to jest absolutorium i trzecie to jest stanowienie prawa miejscowego, czyli głównie plany 

miejscowe. Ta uchwała pozbawia nas tej pierwszej, bo my nie jesteśmy w stanie już 

kontrolować tego budżetu miasta, ponieważ przesuwanie między działami to jest nic innego jak 

możliwość przesunięcia z edukacji nad drogi, z pomocy społecznej na drogi, z dróg na pomoc 

społeczną, Pani Skarbnik to nie są drobne ruchy w budżecie. Dobrze, ja, to może to zwizualizuję 

Państwu. Dwa tygodnie temu Rada Miasta zablokowała dotacje dla KBF na remont 

pomieszczeń, 5 mln zł, jaki jest problem żeby Prezydent, chcąc wesprzeć pomoc dla 

Ukraińców, dokapitalizował na przykład spółkę Agencja Rozwoju Miasta kwotą 5 mln zł na 

adaptację pomieszczeń na cele kulturalne dla Ukraińców, emigrantów ukraińskich będących w 

Krakowie. Do wytłumaczenia, cel dalej ten sam, KBF ma nowe lokale, ponieważ musi tworzyć 

zabezpieczenie i infrastrukturę kulturalną dla kilkudziesięciu tysięcy ludzi, którzy mówią w 

innym języku i potrzebują do tego pomocy, obsługi i zajęcia przez cały dzień, przecież ci ludzie 

nie mają nic do roboty. Da się Pani Skarbnik pod to podpiąć faktycznie każde zadanie, my nie 

jesteśmy przeciwko, kwota 100 mln zł nie wzięła się znikąd, dzisiaj według informacji, które 

Pani przekazywała na Komisji Budżetu, miasto wydaje około 1 mln zł dziennie na pomoc 

Ukraińcom. W związku z powyższym do końca czerwca to jest około dodatkowych 100 mln 

zł, to nie jest kwota wzięta znikąd. My chcielibyśmy tylko i wyłącznie żeby Prezydent operował 

w zakresie zadań bieżących, czyli tych miękkich. Jeżeli potrzebuje przesunąć większą kwotę, 

a takie kwoty proszę Państwa się zdarzą, bądźcie realistami, przypomnijcie sobie dwa lata temu 

chyba 40 mln zł jeśli dobrze pamiętam, przesuwaliśmy na edukację w związku z tym, że ci 

migranci zarobkowi ukraińscy, którzy byli w Polsce oddawali dzieci do żłobków, przedszkoli 

szkół. Teraz tych dzieci jest kilkadziesiąt procent więcej, więc te kwoty będą natychmiast  

zdecydowanie większe i Prezydent nie przesunie sobie, skąd Prezydent weźmie na przykład 50 

mln zł na przesunięcie na pokrycie kosztów nauki tych dzieci, otwarcia, wynajęcia nowych 

powierzchni dla przedszkoli i dla oddziałów szkolnych, będzie musiał ciąć z zadań i rozumiem, 

że wszyscy na tej sali mówimy, nic się nie dzieje, obiecaliśmy mieszkańcom remont jakiejś 

ulicy, ale w tej chwili przesuniemy to wszystko na wynajem pomieszczeń pod żłobki. No, dzieje 

się, bo ludzie w  Krakowie oczekują realizacji pewnych rzeczy, które mieli obiecane, również 

przez Prezydenta Miasta. 

I dlatego uważam, że to powinno być ograniczone i przycięte. Przecież tu nikt nie powiedział, 

że my będziemy zawsze głosowali przeciwko, nie, tylko chcielibyśmy wiedzieć, Rada powinna 

mieć kontrolę nad tym, co robi Prezydent Miasta w budżecie miasta. Dlatego proszę Państwa o 

przyjęcie tych poprawek. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Teraz Pan Przewodniczący Sławomir Pietrzyk chciał zabrać głos? Nie widzę, dobrze, czy 

mamy jakieś inne zgłoszenia? Bardzo proszę i nie wiem czy Pani Skarbnik potem będzie też 

chciała? Nie.  
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Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja tylko jednym zdaniem, bo Państwo i tak rozstrzygną w głosowaniu i tak będzie jak Państwo 

rozstrzygną, chyba, że jakieś korekty wprowadzi Regionalna Izba Obrachunkowa, ale ja 

chciałem tylko powiedzieć, żebyśmy wszyscy mieli świadomość, że zarządzamy troszkę w 

kryzysie i kryzys, taka sytuacja charakteryzuje się tym, że często mamy zgłaszane, nie wiem, 

ze Lwowa, z Kijowa, z innych miast potrzeby, których sens udzielenia będzie tylko wtedy, 

jeżeli będą szybkie. Jeżeli my będziemy potem czekać dwa tygodnie na to żeby jakiś agregat 

prądotwórczy, którego wartość będzie, nie wiem, 20, 30, 50, 60 tys., to tak naprawdę pewnie 

nie ma sensu w ogóle tej pomocy udzielać. Sam przepis i pewne zrzeczenie się Państwa 

kompetencji w tej części, ale tu nie chodzi o budowanie dróg, że zamiast jednej drogi 

wybudujemy, chyba, żebyśmy chcieli w Kijowie wybudować tą drogę, to wtedy tak, to będzie 

droga do wybudowania, ale tutaj chodzi o to żeby miasto Kraków, jako całość mogło reagować 

szybko na potrzeby, jakie wpływają. Tutaj większość z Państwa Radnych uczestniczy w tej 

akcji pomagania, pakowania tirów, wożenia tej pomocy i wiecie jak to wygląda, to nie jest tak, 

że jest czas tydzień, dwa na to żeby się zastanowić, co tam włożyć, ta pomoc ma sens tylko 

wtedy, jeżeli jest szybka, wtedy jest efektywna. Dziękuję. 

 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę, wobec tego stwierdzam odbycie II 

czytania. Szanowni Państwo od razu myślę, że przejdziemy do głosowania, czy Pani Skarbnik, 

Panie Sekretarzu czy mogą Państwo stwierdzić, która z poprawek jest najdalej idąca? Czy 

mógłby Pan Sekretarz w takim razie poprowadzić, jeżeli chodzi o głosowanie poprawek, która 

z tych poprawek. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Naszym zdaniem poprawki są sprzeczne, wydaje się, że dalej idąca jest poprawka Pana 

Przewodniczącego Hawranka. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czyli na początku rozumiem, że poprawki Pana Przewodniczącego Andrzeja Hawranka, 

dobrze. Szanowni Państwo, zatem przechodzimy do głosowania poprawek, tutaj rozumiem, że 

poprawka numer 1 została wycofana, została poprawka numer 2 i numer 3, tak? 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Poprawka numer 1 została wycofana, poprawka numer 3 jest tożsama z poprawką numer 1, 

dokładnie taka sama tylko dodane jest słowo: łącznie 100 mln zł, ponieważ u części Radnych 

budziło wątpliwość, to nie jest jednorazowo 100 mln zł, to po prostu zostało to doprecyzowane, 

one są identyczne poza słowem: łącznie, ale z przyczyn proceduralnych musiała być wycofana 

jedna, złożona druga. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Zatem przechodzimy do głosowania najpierw poprawek, poprawka numer 2 Klubu 

Platformy Koalicji Obywatelskiej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 



LXXX SESJA RADY MIASTA KRAKOWA 

16 marca 2022 r. 
 

59 
 

 

 Pani Alicja Szczepańska za, czyli mamy 24  osoby za, 11 przeciw. Poprawka została 

przyjęta. Poproszę o wydruk. 

 

 Przechodzimy do kolejnej poprawki, poprawka numer 3 Klubu Platforma Koalicja 

Obywatelska, otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego  zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska za, czyli 20 osób za, 12 przeciw, poprawka została przyjęta. 

Poproszę o wydruk. 

 

 Panie Przewodniczący wycofanie? Chwileczkę, czyli rozumiem, że poprawka Pana 

Przewodniczącego Jana Pietrasa zostanie wycofana. Mamy wycofanie. Potwierdzam, mamy na 

piśmie tutaj wycofanie poprawki. Zatem przechodzimy do głosowania nad uchwałą wraz z 

przyjętymi poprawkami. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska za, czyli 29 osób za, 0 przeciw, 4 się wstrzymały, jedna osoba 

nie wzięła udziału w głosowaniu. Uchwała została przyjęta. Poproszę o wydruk. Dziękuję.  

 

Przechodzimy do kolejnego druku, to jest druk 2606, jest to druk w sprawie określenia 

pomocy świadczonej przez Gminę Miejską Kraków na rzecz obywateli Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 Pani Alicja Szczepańska za, czyli 39 osób za. Uchwała została podjęta, 0 przeciw,  

0 się wstrzymało. I to będzie tyle. Szanowni Państwo przechodzimy do kolejnego punktu Sesji. 

 

Oświadczenia i komunikaty. 
Czy Państwo Radni macie? Nie widzę. Szanowni Państwo zwracam się z uprzejmą prośbą do 

projektodawców projektów uchwał według druków numer 2559, 2598 o przygotowanie do  

18 marca 2022 roku i przekazanie do Kancelarii Rady Miasta Krakowa projektów i załączników 

do podjętych uchwał zgodnie z paragrafem 7 ust. 2 pkt 2 rozporządzenia Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia 18 stycznia 2007 roku w sprawie Biuletynu Informacji 

Publicznej. Szanowni Państwo sprawdzamy obecność. Pani Alicja Szczepańska zgłasza 

obecność. Szanowni Państwo jeszcze część osób nam brakuje. Poproszę o wyświetlenie listy. 

Pan Józef Jałocha nieobecny, Pani Alicja Szczepańska obecna, Pan Łukasz Wantuch nieobecny. 

Szanowni Państwo zamykam obrady LXXX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Krakowa. Mamy 

godzinę 13.55.  


